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PROTOKÓŁ NR III/2024 
 

z III sesji RADY MIASTA GDAŃSKA, 

która odbyła się w dniu 6 czerwca 2024 roku 

w Nowym Ratuszu ul. Wały Jagiellońskie 1   

 

 
 
Początek obrad godz. 900 

W sesji na 33 udział wzięło 33 radnych 
   
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

PUNKT 1 
 

SPRAWY REGULAMINOWE 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Otworzyła obrady III sesji Rady Miasta Gdańska.  
 

Wpłynął wniosek o włączenie  w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej, Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji oraz stałych komisji Rady Miasta 

Gdańska i ustalenia zakresów ich działania oraz powołania ich składów osobowych 

(druk nr 61); 

Głosowanie za włączeniem (druk 61): 

 

Za                      30 

Przeciw               0 

Wstrzymało się  0 

 

 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 

Będzie w pkt 4, ppkt 55 
 

Wpłynęły autopoprawki:  
- druk 17 – pkt 4, ppkt 3 

- druk 21 – pkt 4, ppkt 1 

- druk 22 – pkt 4, ppkt 2 
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- druk 23 – pkt 4, ppkt 9 

- druk 26 – pkt 4, ppkt 19 

- druk 27 – pkt 4, ppkt 20 

- druk 28 – pkt 4, ppkt 21 

- druk 29 – pkt 4, ppkt 22 

- druk 30 – pkt 4, ppkt 23 

- druk 31 – pkt 4, ppkt 24 

- druk 32 – pkt 4, ppkt 25 

- druk 33 – pkt 4, ppkt 26 

- druk 34 – pkt 4, ppkt 27 

- druk 35 – pkt 4, ppkt 28 

- druk 36 – pkt 4, ppkt 29 

- druk 38 – pkt 4, ppkt 31 

- druk 39 – pkt 4, ppkt 32 

- druk 40 – pkt 4, ppkt 33 

- druk 42 – pkt 4, ppkt 35 

- druk 43 – pkt 4, ppkt 36 

- druk 44 – pkt 4, ppkt 37 

- druk 45 – pkt 4, ppkt 38 

- druk 46 – pkt 4, ppkt 39 

- druk 47 – pkt 4, ppkt 40 

- druk 48 – pkt 4, ppkt 41 

- druk 49 – pkt 4, ppkt 42 

- druk 50 – pkt 4, ppkt 43 

- druk 51 – pkt 4, ppkt 44 

- druk 52 – pkt 4, ppkt 45 

- druk 53 – pkt 4, ppkt 46 

- druk 54 – pkt 4, ppkt 47 

- druk 55 – pkt 4, ppkt 48 

- druk 56 – pkt 4, ppkt 49 

- druk 57 – pkt 4, ppkt 50 

- druk 58 – pkt 4, ppkt 51 

- druk 59 – pkt 4, ppkt 52 

- druk 60 – pkt 4, ppkt 53 
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Wpłynęła poprawka: 

- druk 13 – pkt 4, ppkt 54 

 

 

PUNKT 2 
 

KOMUNIKATY 
 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

Przewodnicząca przypomniała o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych i dziś 

muszą takie oświadczenie złożyć. Przewodnicząca zapytała czy są jakieś komunikaty 

z Komisji. Zgłoszeń nie było.  I poprosiła o przedstawienie komunikatów Prezydenta 

Miasta Gdańska.  

PIOTR GRZELAK – Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska  

Prezydent przedstawił co miesięczne informacje o życiu miasta Gdańska. W dniach 

od 1-4 czerwca 200 organizacji pozarządowych z całej Polski zjechało się do Gdańska 

i jest to już taka tradycja w rocznicę pierwszych częściowo wolnych wyborów. Przybyli 

goście Strefy Społecznej a była to Martyna Wojciechowska, Aleksander Kwaśniewski, 

Tomasz Sekielski, Małgorzata Niezabitowska. Tradycyjnie Prezydent Miasta Gdańska 

wraz z współpracownikami spotyka się i rozmawia przy stole. To są cykliczne 

spotkania z mieszkańcami. Pierwsze spotkanie było w dzielnicy Osowa w dniu 21maja, 

a kolejne spotkanie to dzielnica Aniołki. Dolne Miasto – pięknieje, krok po kroku 

zmieniany jest wizerunek tej dzielnicy. Kompleksowy remont kamienicy przy ulicy 

Toruńskiej 25 za ponad 5 mln zł w ramach środków europejskich. Następne kamienice 

do remontu to Toruńska 27 oraz Dolna 10A. Nowe mieszkania na wynajem. Gdańskie 

Towarzystwo Budownictwa Społecznego wybuduje dwa budynki przy ulicy 

Piotrkowskiej 49d i 49e. Łącznie powstanie 60 mieszkań. Termin realizacji to wrzesień 

2025 a koszt 24,3 mln zł. Kolejny temat to Wielka Aleja Lipowa 112 drzew przeszło 

specjalistyczne badania, których celem jest poprawa ich żywotności oraz zapewnienie 

bezpieczeństwa w ich otoczeniu. Twierdza Wisłoujście - otwarcie twierdzy dla 

zwiedzających po 3 latach prac konserwatorskich. Gdańsk otrzymał 4 nagrody: III 

miejsce Perły Samorządu w kategorii Gmina miejska powyżej 100 tys. mieszkańców. 

Kolejna nagroda za Eurocities 2024 w kategorii „Kreatywne Kampanie wyborcze: 

mobilizacja obywateli” za akcję „Nie śpij, bo Cię przegłosują”. Otrzymana nagroda za 

Innowacyjny Samorząd w kategorii „miasta duże” za projekt „Niebieskie Trampki”.  

I ostatnia nagroda to Smart City Awards w kategorii „Smart City powyżej 300 tys. 

mieszkańców” za system Geo Gdańsk. I ostatnia wiadomość to Lechia Gdańsk wraca 

do ekstraklasy. W IX Trójmiejskim Marszu Równości uczestniczyło kilka tysięcy osób. 

W dniach 13-16 czerwca czeka nas bardzo ważny moment dla Gdańska to 44 

Międzynarodowy Zjazd Hanzy. Hanza wraca do Gdańska po 27 latach od 

poprzedniego zjazdu. Gdańsk odwiedzą delegaci z 14 krajów. To co najważniejsze  

w najbliższym czasie to wybory do Parlamentu Europejskiego, które odbędą się  

9 czerwca.  
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AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

Przewodnicząca powiedziała, że teraz odbędzie się ślubowanie radnej Żanety Geryk.  

Jan Perucki najmłodszy radny odczytał rotę ślubowania.  

 

ŻANETA GERYK – Radna klubu Koalicji Obywatelskiej 

Radna przywitała się ze wszystkimi. Powiedziała, że czekała na to 5 długich lat i bardzo 

się cieszy, że będzie mogła ze wszystkimi pracować; pracować dla Gdańska, dla 

mieszkanek i mieszkańców.  

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

W ramach komunikatów będzie przedstawiony jeszcze komunikat z Biura Rozwoju 

Gdańska dotyczący przygotowania przez gminę planu ogólnego Miasta Gdańska.  

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska  

Dyrektor powiedziała, że są w procesie tworzenia planu ogólnego miasta Gdańska,  

a także w trakcie procesu przyjmowania wniosków do tego dokumentu. Przedstawiła 

kilka informacji istotnych w zakresie procedury tego dokumentu i etapu na którym 

obecnie jest. Obowiązująca polityka przestrzenna miasta to: Gdańsk 2030 Plus 

Strategia Rozwoju Miasta (uchwała Nr LIV/1363/22 RMG z dnia 29 września  

2022 r.; Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego 

(uchwała Nr LI/1506/18 RMG z dnia 23 kwietnia 2018 r.); Plany Miejscowe (obowiązuje 

od 1999 r.). Główne zamierzenia zmiany ustawy, która weszła w zeszłym roku. Zmiana 

polega na tym, że z dniem 31 grudnia 2025 r. Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego traci moc. Kompetencje Studium zostały 

podzielone na: strategie i na plan ogólny. Obecnie Biuro jest w procedurze 

przygotowywania tego dokumentu. Plan ogólny jest aktem prawa miejscowego. Nie 

uchwalenie, nie przygotowanie tego dokumentu w określonym czasie uniemożliwi 

podejmowanie przez Radę Miasta nowych planów miejscowych. A Prezydentowi 

uniemożliwi wydawania warunków zabudowy na obszarze miasta Gdańska. Plan 

ogólny sporządzany jest w nowej formule i sporządza się dla obszaru gminy  

z wyłączeniem morskich wód wewnętrznych oraz obszarów zamkniętych innych niż 

ustalone przez ministra właściwego do spraw transportu. Nie będzie wersji papierowej 

tego dokumentu, tylko będzie możliwość zapoznania się z dokumentem za pomocą 

komputera i przeglądarki internetowej. W marcu Rada Miasta Gdańska przystąpiła do 

przygotowania tego dokumentu i jest to uchwała w której nie ma załącznika 

graficznego ale ważne jest to, że plan ogólny będzie dotyczył tylko i wyłącznie terenów 

gminy. Obszar planu ogólnego będzie wynosił 25 402 ha. 21 marca 2024 r. Biuro 

przystąpiło do przygotowywania tego dokumentu, a 15 kwietnia rozpoczęła się 

możliwość składania wniosków; termin jest do 14 czerwca. Kilka bardzo istotnych 

informacji, które będą miały wpływ na to jak będzie wyglądał plan ogólny; poza 

rozpatrzeniem wniosków, poza realizacją, ważny jest bilans terenów przeznaczonych 

pod zabudowę. Plan ogólny będzie się składał z 13 stref planistycznych. Po przyjęciu 
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przez Radę Miasta tego dokumentu, system planowania przestrzennego w Gminie 

będzie wyglądał następująco: aktualna strategia rozwoju miasta z modelem 

funkcjonalno – przestrzennym; plan ogólny jak akt prawa miejscowego; kolejne to 

decyzje o warunkach zabudowy plany miejscowe- powstał zintegrowany plan 

inwestycyjny, który docelowo ma zastąpić ustawę LEX Deeloper. Wnioski do planu 

ogólnego jest od 15 kwietnia do 14 czerwca 2024 r. Są określone obowiązkowe 

elementy wniosku, które muszą być i to jest wymóg ustawowy. Są informacje w jaki 

sposób mieszkaniec może złożyć wniosek czyli elektronicznie lub papierowo. Wnioski 

złożone po terminie nie będą rozpatrywane. Do 5 czerwca wpłynęło 700 wniosków do 

planu ogólnego z tego 500 dotyczy ogrodów działkowych. Kilka informacji w jaki 

sposób komunikowani są mieszkańcy, że przystąpiono do planu ogólnego. Formalne 

sposoby komunikacji: ogłoszenie Prezydenta Miasta Gdańska, Gazeta Wyborcza, 

tablica ogłoszeń Urzędu Miejskiego oraz w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Prowadzone są także dodatkowe formy komunikacji czyli media społecznościowe,  

portale trójmiejskie, oraz poprzez całą kampanię informacyjną, która jest w postaci 

plakatów i komunikatów w różnych miejscach i Instytucjach miasta Gdańska. Jest 

otwarty dostęp do informacji np. na stronie brg.gda.pl w zakładce plan ogólny. Były 

dwa spotkania informacyjne dotyczące planu ogólnego: jedno online z mieszkańcami- 

104 uczestników, oraz stacjonarnie z radnymi dzielnic- 19 radnych. To wszystko 

wpisuje się w działalność Biura Rozwoju Gdańska.  

 

PUNKT 3 

OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH 

 

CEZARY SPIEWAK – DOWBÓR- Przewodniczący Klubu Koalicji Obywatelskiej 

Radny przywitał wszystkich i pogratulował nowej radnej Żanecie Geryk. Powiedział, że 

w czerwcu jest kilka ważnych dat. Podziękował wszystkim, którzy pokazali ogromną 

energię i zaangażowanie w wybory do Parlamentu Europejskiego. Zachęcił aby pójść 

na wybory do Parlamentu Europejskiego. To bardzo ważne wybory również dla Polski. 

Kolejna ważna data to data do 14 czerwca kiedy to do tego dnia można składać wnioski 

do planu ogólnego. To doskonała okazja aby mieszkańcy Gdańska przedstawili swoje 

pomysły, swoje koncepcje jak mają wyglądać pod względem urbanistycznym  

i zagospodarowania terenu poszczególne obszary miasta Gdańska. Najważniejszym 

punktem dzisiejszej sesji z punktu widzenia Radnych Klubu Koalicji Obywatelskiej są 

uchwały finansowe związane z dokapitalizowaniem m.in. z budową basenu we 

Wrzeszczu. Toczą się również pracę nad budową pływalni na granicy Brzeźna i Letnicy 

Nowego Portu. Jest duże zainteresowanie oferentów.  

 

KATARZYNA CZERNIEWSKA- Przewodnicząca Klubu Wszystko dla Gdańska 

Radna powitała Prezydentów a także uczniów, którzy przybyli z Zespołu Szkół nr 2, 

przyjechali na wycieczkę do Gdańska i bardzo chcieli zobaczyć jak pracuje Rada 

Miasta. To już III sesja rady Miasta Gdańska obecnej kadencji 2024-2029, ale 

pierwszej merytorycznej. Dziś na sesji będą podejmowane ważne uchwały, m.in. 
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Miejski Program Zapobiegania Przestępczości, czy ustalenia wysokości ekwiwalentu 

dla strażaków ratowników oraz kandydatów strażaków ratowników Ochotniczych 

Straży Pożarnych Gminy Miasta Gdańska. Ważny jest też płynność transportu 

miejskiego dla mieszkańców Gdańska. Radna wspomniała o różnych wydarzeniach, 

które odbyły i które odbędą się w Gdańsku. Po krótce Radna opowiedziała  

o wszystkich uchwałach dokapitalizujących. Wspomniała o Gminnym Programie 

Rewitalizacji. Na koniec powiedziała, że pod koniec sesji będzie uchwała dotycząca 

wynagrodzenia Prezydent Miasta Gdańska. Wystąpiła z apelem do wszystkich 

mieszkańców Gdańska aby poszli na wybory do Parlamentu Europejskiego.  

 

TOMASZ RAKOWSKI- Przewodniczący Klubu Prawa i Sprawiedliwości  

Radny powitał wszystkich. Powiedział: „po tych bardzo interesujących, bardzo 

ciekawych wystąpieniach, które opisywały to czym będziemy się dziś zajmować jako 

Radni pozwolę sobie skrótowo nawiązać do dosyć ważnej kwestii, która będzie 

dyskutowana na samym końcu i z tego miejsca chciałbym zachęcić tych wszystkich 

państwa, którzy oglądają za pomocą środków masowego przekazu żebyście śledzili 

całą sesję. Bo wiele ważnych punktów będziemy na tej sesji omawiali. Jeden z nich 

będzie bardzo interesujący dla nas dla mieszkańców gdańska a mianowicie kwestii 

wynagrodzenia pani Prezydent Aleksandry Dulkiewicz. Tak jak wspominała pani 

Przewodnicząca Czerniewska faktycznie to wynagrodzenie nie ulega zmianie,  

w propozycji ma być takie samo jak wcześniej. Jednakże jest to wynagrodzenie bardzo 

duże biorąc pod uwagę kondycję Polski i kondycję naszego miasta. I o tym 

chcielibyśmy rozmawiać, bo trudno rozmawiać o najwyższym możliwym 

wynagrodzeniu pani Prezydent w sytuacji kiedy dług miasta Gdańska sięga bodajże 

1,5 mld zł. Deficyt budżetowy 700 mln zł a nawet 750. A z kolei w Polsce nie stać już 

nas na żadne tarcze, nie ma żadnych plusów są minusy i likwidacje. Ceny energii  

w górę, w ogóle ceny w górę, nie ma paliwa za 5,19 zł; generalnie sytuacja Polski 

bardzo się pogarsza. Dziesiątki, tysięcy małych firm zwijają żagle; duże firmy także  

z Polski wychodzą; my w Gdańsku mamy przydzielać Prezydent wynagrodzenie na 

maksymalnym poziomie; mało tego wyższe od wynagrodzenia Prezydenta Warszawy 

Rafała Trzaskowskiego. No tam chociaż mają jakiś umiar, mają jakieś podejście 

zdrowo rozsądkowe do tego. Drodzy państwo serdecznie zachęcam do pozostania  

z nami i przyglądania się tej dyskusji. Trochę ad vocem tego 4 czerwca, który tutaj padł 

z mównicy, jako taki kontekst historyczny o sile karty wyborczej. Drodzy państwo, nie 

wiem czy wszyscy macie świadomość tego, że wtedy 4 czerwca ta ordynacja wyborcza 

była skonstruowana w taki sposób, że ten wynik wyborczy, właśnie ta siła tej karty 

wyborczej tak zaskoczyła komunistów, którzy wtedy Polską rządzili, że pomiędzy  

I a II turą wyborów zmienili zasady gry. Zmienili zasady gry, bo tzw. lista krajowa 

przepadła. Okazało się, że siła karty wyborczej jest niczym w porównaniu do ustaleń, 

które odbyły się ponad głowami zwykłych obywateli. Lista krajowa przepadła, na tej 

liście byli sami komuniści; mieli wejść komuniści, ta lista przepadła. Okazało się, że  

w tym plebiscycie, bo to był plebiscyt wygrała strona Solidarnościowa i zostały 

zmienione zasady. Doszło do wielkiego dogadania się, zamazania, ostrego podziału. 

Drodzy państwo 4 czerwca od tych pamiętnych wyborów, częściowo wolnych 

wyborów, cieszę się, że to już weszło do powszechnego użycia to sformułowanie: 

częściowo wolne wybory, bo jeszcze kilka lat temu no tutaj ze strony tego obozy 
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lewicowo- liberalnego padało określenie wolne wybory. To nie były wolne wybory 

drodzy państwo i zwróćcie uwagę na jeszcze bardzo ważną rzecz. Skoro tak to już 

fetujemy. Mówimy o święcie wolności, znaczy musiał być ktoś kto zniewalał- prawda? 

Że nagle coś jest wolne, no to żyliśmy w niewoli. Co się stało z tymi, którzy zniewalali? 

Ano zasiedli na najwyższych możliwych funkcjach w naszym państwie i zajęli 

uprzywilejowane pozycje. Więc po 89 roku po 4 czerwca doszło do wielkiego 

zamazania, gruba kreska, wielkie zamazanie z którym mamy do czynienia także dziś. 

Tak więc proponowałbym poznanie polskiej historii i nie wchodzenie w taką 

bezrefleksyjną, czczenie tej daty, bo nie jest to data krystalicznie czysta. Bardzo 

dziękuję”.  

 

PUNKT 4 

UCHWAŁY 

 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2024 
rok (druk nr 21 + autopoprawka);   

Komisja wiodąca: K. Strategii, Budżetu i Nadzoru Właścicielskiego – pozytywna 
                                               K. Mobilności i Transportu – pozytywna 
                                               K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 
                                               K. Edukacji – pozytywna 
                                               K. Klimatu, Środowiska i Ekologii - pozytywna 
                                               K. Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna 
                                               K. Bezpieczeństwa, Handlu i Współpracy z Mieszkańcami – pozytywna 
                                               K. Sportu, Rekreacji i Turystyki – pozytywna 
                                               K. Kultury – pozytywna 
                                               K. Polityki Społecznej, Zdrowia i Praw Człowieka – pozytywna 

    

IZABELA KUŚ – Skarbnik Miasta Gdańska  

Zmiany w budżecie to zmiany zarówno planowanych dochodów jak i wydatków. I tak 

zmienia się plan dochodów budżetu miasta na 2024 r. poprzez zwiększenie  

o 65816000  i na tę kwotę składają się najistotniejsze pozycje. Duża zmiana 

wprowadzona po stronie dochodów a także wydatków 19923000 zł to kwota łączna 

będąca skutkiem zamiany nieruchomości pomiędzy osobami fizycznymi jak i firmami. 

6132000 jest to wpłata z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności  oraz prawa 

użytkowania wieczystego, jak i inwestora prywatnego. Wprowadzamy uzyskane 

dotacje w łącznej kwocie 4983000 są to środki pochodzące z Funduszu Unii 

Europejskiej. Największa pozycja to dofinansowanie i do projektu włączamy Gdańskie 

Szkoła otwarta dla wszystkich, w bieżącym roku kwota planowanych dodatkowych 

dochodów z funduszy europejskich dla Pomorza 4000001 zł. Wpływy z tytułu opłat za 

wydanie zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych to zwiększenie o 4,5 mln 

złotych w stosunku do planowanych dochodów na etapie planowania budżetu. 

Pozyskano również dofinansowanie ze środków rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, 

na modernizację istniejących chodników i modernizacją nawierzchni jezdni 1400000 

zł. Również pozyskano środki tym razem z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej  
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w ramach Programu Sportowa Polska. Program rozwoju lokalnej infrastruktury 

sportowej kwota 1022000 zł z przeznaczeniem na budowę boiska piłkarskiego przy 

Szkole Podstawowej nr 81 w Gdańsku- Osowej. Wprowadzamy do budżetu zwrot 

nadpłaconej w 2023 r. rekompensaty dla Spółki Gdańskie Usługi Komunalne  

i transportu odpadów Komunalnych 648000 zł. W związku z podpisaniem porozumień 

międzygminnych z 28 gminami na kampanię społeczną Rowerowy Maj wprowadzamy 

po stronie dochodów i również ta kwota pojawi się po stronie wydatków to 304000 zł. 

Kolejne to zwrot rekompensaty tym razem Gdańskie Autobusy i Tramwaje zwracają 

nadmiernie nadpłaconą rekompensatę za transport za zeszły rok kwota 24410000 zł. 

Gdański Zarząd Dróg i Zieleni zrealizuje wyższe dochody niż zaplanowane  

w bieżącym roku łącznie o 1508000 zł i są to dochody z tytułu dzierżawy infrastruktury 

oraz wpływy z dotacji celowej z przeznaczeniem na refundację części kosztów 

utrzymania mostu w Sobieszewie. Dodatkowe dochody będą realizowane przez Domy 

Pomocy Społecznej; Dom Pomocy Społecznej przy ulicy Polanki, w Orunii i Gdańskie 

Centrum Świadczeń łącznie 266000 zł  i te środki pojawią się po stronie zwiększenia 

wydatków. Hevelianum podpisało 2 umowy na 2 projekty przez siebie realizowane; 

kwota 54000 zł pozyskana z Wojewódzkiego Ośrodka Ochrony Środowiska  

i Gospodarki wodnej w Gdańsku na otwarcie trzeciego sezonu kina plenerowego, które 

odbywa się przy Domu Zdrojowym oraz wpływy z związku z zawarciem umowy 

partnerskiej z Loreal Polska 49200 z przeznaczeniem na wystawy plenerowe.  

W zakresie planowanych wydatków zwiększenie planu wydatków na rok to 65730000 

zł i na tę kwotę składają się następujące pozycje: w Biurze Prezydenta ds. Kultury 

zwiększenie 679000 zł z czego ponad 200000 to są środki uruchomione z rezerw  na 

realizacje lokalnych inicjatyw Rad Dzielnic. Te trafiają do poszczególnych Instytucji 

Kultury na wskazane przez Rady Dzielnic. W Biurze Prezydenta ds. Sportu 

zwiększamy wydatki o 79000 zł z przeznaczeniem na 3 projekty realizowane przez 

Gdański Ośrodek Sportu. W Biurze energetyki zwiększamy planowane wydatki na 

wypłacanie dodatku węglowego dla punktów wrażliwych i jest to kwota 754000 zł.  

W gdańskim Centrum Informatycznym zwiększamy planowane wydatki o 21000 zł. 

Jest to zwiększenie planowanych wydatków na realizację „Bezpieczny Samorząd”. 

Środki ze zwiększenia planowanych dochodów Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni 

zwiększają planowane wydatki jednostki jest to kwota 1508000 zł i środki te 

przeznacza się na zadania jak: modernizacja poboru energii, utrzymanie wiat 

przystankowych, utrzymanie czystości w mieście. W Zarządzie Transportu Miejskiego 

zwiększa się planowane wydatki  na pokrycie usługi transportowej realizowanej przez 

Gdańskie Autobusy i Tramwaje i środki te w kwocie 11170000 zł zostaną 

przeznaczone na pokrycie środków kompleksowej naprawy 3 tramwajów PESA.  

W Biurze Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego zwiększamy wydatki i te trafiają 

w następujące miejsca: 350000 zł na realizację umów w związku z usuwaniem  

i przechowywaniem pojazdów, na utrzymanie miejskiego systemu monitoringu 

wizyjnego 510000 zł, zapewnienie usług całodobowego podejmowania interwencji  

w zakresie usuwania zagrożeń dla zdrowia i życia ludności oraz grubej zwierzyny 

łownej na terenie miasta Gdańska 500000 zł, dofinansowanie 50% kosztów zakupu  

2 pojazdów oznakowanych dla Komendy Miejskiej Policji w Gdańsku 200000 zł, 

bieżące utrzymanie Ochotniczych Straży Pożarnych 100000 zł, utrzymanie miejskiego 

monitoringu wizyjnego 50000 zł oraz zapewnienie dodatkowych patroli policji   

w sezonie letnim do kontroli miejsc najbardziej zagrożonych 25000 zł; w Wydziale 

Edukacji dodatkowe środki to zwiększenia wynikające z dofinansowania z funduszy 
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Unii Europejskiej, planowane wydatki zwiększają się o 2596000 zł. W Wydziale 

Gospodarki Komunalnej wzrost wydatków dla jednostek będących w nadzorze tego 

wydziału to łącznie 4250000 zł. W wydziale Polityki Gospodarczej zwiększa się 

planowane wydatki o 4100000 zł. to jest kwota przeznaczona na rozpoczęcie prac 

inwestycyjnych w związku z budową nowej pływalni we Wrzeszczu; oraz zamieniamy 

źródło finansowania inwestycji realizowanej przez Gdańską Infrastrukturę Społeczną 

na realizację przedsięwzięcia polegającego na budowie budynku usługowego. 

Pozostałą kwotę ze zwiększonych dochodów trafi do Wydziału Rozwoju Społecznego. 

W Wydziale Skarbu po stronie wydatków pojawiają się kwoty wynikające z realizacji 

zamian nieruchomości łącznie plan wydatków tego wydziału zwiększa się o kwotę 

26455000 zł. Zestaw zmian zwiększeń i  zmniejszeń w projektach inwestycyjnych  

w bieżącym roku, która to część zmian dotyka Finansowania w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej łącznie zwiększenie w Wydziale Projektów Inwestycyjnych to 2017000 zł. 

200000 to dotacja celowa dla Gdańskich Nieruchomości na finansowanie remontów  

i modernizację lokali komunalnych. Autopoprawka do druku wynika z tego faktu, że po 

złożeniu projektów zmian zarówno i budżetu i Wieloletniej Prognozy Finansowej 

przyszło zawiadomienie o przyznaniu subwencji na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego przebudowy wiaduktu nad linią kolejową do Portu Północnego w ciągu 

ulicy Elbląskiej, otrzymaliśmy 8 mln zł. Również pozyskaliśmy dotację  

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska na modernizację energetyczną 

Przedszkola nr 49 i jest to kwota 518000 zł i te dodatkowe dochody, ponieważ nie ma 

potrzeby zwiększania wydatków na przebudowy wiaduktu nad linia kolejową 

proponujemy przeznaczyć na zadania, które jeszcze są możliwe do realizacji  

w bieżącym roku zwłaszcza, że mamy już za sobą pół roku. Część środków będzie 

przeznaczona na korektę harmonogramu finansowania budowy basenu we Wrzeszczu 

o 181000 zł. 2000000 zł przeznaczone będą na remonty mieszkań prowadzone przez 

Gdańskie Nieruchomości. O 1000000 zwiększane są wydatki w obiektach 

oświatowych i dodatkowe środki będą przeznaczone na przebudowę woliery dla 

żbików kwota 400000 zł.  

 

Udział w dyskusji wzięli: 

BARBARA IMIANOWSKA- Radna Klubu Prawa i Sprawiedliwości  

ALEKSANDER JANKOWSKI- Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości  

KAZIMIERZ KORALEWSKI - Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości 

JOLANTA BANACH – Radna Klubu wszystko dla Gdańska  

 

Głosowanie  (druk 21+ autopoprawka) 

Za                         23 
Przeciw                 8 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 
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UCHWAŁĘ Nr III/4/24 
 

   Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2024 rok 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 2  do niniejszego protokołu 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej  
Gminy Miasta Gdańska (druk nr 22 + autopoprawka);  

 
               Komisja wiodąca: K. Strategii, Budżetu i Nadzoru Właścicielskiego – pozytywna 
                                             K. Mobilności i Transportu – pozytywna 
                                             K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 
                                             K. Edukacji – pozytywna 
                                             K. Klimatu, Środowiska i Ekologii - pozytywna 
                                             K. Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna 
                                             K. Bezpieczeństwa, Handlu i Współpracy z Mieszkańcami – pozytywna 
                                             K. Sportu, Rekreacji i Turystyki – pozytywna 
                                             K. Kultury – pozytywna 
                                             K. Polityki Społecznej, Zdrowia i Praw Człowieka – pozytywna 

 

IZABELA KUŚ – Skarbnik Miasta Gdańska  

Wiele zmian, które są w Wieloletniej Prognozie Finansowej są bezpośrednim skutkiem 

zmian budżetowych. Dokonuje się zmian dochodów na realizację zadań bieżących dla 

których prognozuje się otrzymanie środków z Unii Europejskiej. Zestawienie 

pozyskanych środków jest w uzasadnieniu uchwały. Jeśli chodzi o kwoty globalnie 

pozyskane to bieżący rok   to 4975000 zł na różnego typu przedsięwzięcia. Łączna 

wartość pozyskanych dochodów bieżących na realizację projektów  o charakterze 

bieżącym, czyli projektów miękkich to w latach 2024-2029 to 22 mln zł. Również  

w WPF pojawiają się dochody o charakterze majątkowym na realizację zadań 

majątkowych dla których prognozuje się otrzymanie środków z budżetu Unii 

Europejskiej; uzyskaliśmy decyzję na dofinansowanie projektu o nazwie Przywrócenie 

Wartości Dawnemu Zespołowi Sierocińca z adaptacją do nowych funkcji Kultury  

i Turystyki łączna kwota dofinansowania 45500000 zł. Zmniejszamy finansowanie 

zaplanowane w Wieloletniej Prognozie Finansowej przedsięwzięcia jaką jest budowa 

basenu w Gdańsku. Te środki były rezerwowane na etapie prowadzenia postępowania 

w ramach postępowania publiczno– prywatnego, poszukiwaliśmy wykonawców do 

budowy basenów  w mieście, partnerstwo nie udało się i w tej chwili zdecydowano na 

formułę budowania basenów w ten sposób, że basen we Wrzeszczu będzie budowany 

przez Międzynarodowe Targi Gdańskie. Zaś basen w Brzeźnie jest celem publicznym  

w postępowaniu na wybór partnera prywatnego rewitalizacji Nowego Portu i tam będą 

środki zabezpieczone w innej formie. Korygujemy finansowanie organizacji 

Międzynarodowej Konferencji IT zwiększa się limity wydatków w poszczególnych 
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latach i tak w 2024 r. 150000 zł i w kolejnych po 150000 zł aż do 2028 roku. Całkowita 

wartość przedsięwzięcia zwiększa się i wynosi łącznie 6402000 zł. Organizacja 

Światowego Kongresu Rowerowego Velo City zwiększa się limit wydatków w bieżącym 

roku o kwotę 265000 zł. I środki przeznacza się na organizacje działań 

marketingowych prowadzoną przez Polską Unię Działalności Aktywnej, jako 

organizacji odpowiedzialnej właśnie za prowadzenia tych działań. Zwiększa się 

planowane wydatki o 200000 zł na adaptację budynku przy ulicy Szpaki 1 na potrzeby 

Środowiskowego Centrum Profilaktyki. Modernizacja budynków komunalnych 2 mln zł. 

to zwiększenie w bieżącym roku wydatków na sfinansowanie remontu lokali 

komunalnych. W bieżącym roku również zwiększamy planowane wydatki na 

modernizację konstrukcji długiego Pobrzeża w Gdańsku na odcinku od mostu 

Zielonego do Targu Rybnego to zwiększenie wydatków o 9400000 zł a w 2025 r. to 

zwiększenie wydatków o 1600000 zł. Wprowadzamy środki pozyskane z Funduszu 

Rozwoju Kultury Fizycznej w ramach Programu Sportowa Polska 1222000 trafia do 

programu budowy i rozwoju boisk, a wydatki będą przeznaczone na budowę boiska 

przy Szkole Podstawowej nr 81. Program budowy i modernizacji chodników kolejne 

edycje; przesuwa się środki z bieżącego roku na przyszły w kwocie 1 mln zł. Również 

zwiększamy wydatki na  rewaloryzację Zespołu Budynków przy ulicy 3-go Maja  limit 

wydatków w roku 2024 zwiększa się o kwotę 1200000 zł i te środki przeznacza się na 

waloryzację wynagrodzenia wykonawcy zgodnie z zawartą z nim umową. Zmienia się 

harmonogram realizacji przedsięwzięcia Rozbudowa Cmentarzy Komunalnych  

w Gdańsku i tak w bieżącym roku zmniejsza się o 2476000 zł a w kolejnych latach czyli 

od 2025 do 2027 i  zwiększa się odpowiednio o 2 mln zł w 2025 roku. W roku 2026 

7476000 zł, w 2027 roku zwiększa się o 2 mln zł. Łączna wartość przedsięwzięcia po 

zmianach wynosi 29,5 mln zł. Jednocześnie wydłuża się czas realizacji tego 

przedsięwzięcia do 2027 roku. Podobnie jak przy basenach również zerujemy limity 

na przedsięwzięcie tym razem za zaprojektowanie, sfinansowanie  i wybudowanie  

i eksploatację ogólnodostępnych parkingów kubaturowych w Gdańsku. Rezygnujemy 

z realizacji przedsięwzięcia budowy 4 parkingów w Śródmieściu w związku z sytuacją 

ekonomiczną i ochroną drzew umowy zostały rozwiązane i stąd nie ma już potrzeby 

rezerwowania tych kwot w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Nowe przedsięwzięcia: 

projekt Marinas ustalenie nowych limitów wydatków; w 2024  rok to 250000 zł; 2025 

rok to 900000 zł, w 2026 roku 672000 zł; w 2027 roku to 540000 zł. Całkowita wartość 

przedsięwzięcia wynosi 2362000 zł. Realizacja projektu to Lato 2024-2027 i celem jest 

poprawa zarządzania zasobami wodnymi w przystaniach jachtowych. Projekt  

z dofinansowaniem ze  środków unijnych na poziomie 80%  finansowanie z Programu 

Intereck Południowy Bałtyk. Kolejny nowy projekt Horizon Miss 20-23 ustala się limity  

w latach 2024 – 2028 w łącznej kwocie 543598 zł. Lata realizacji projektu to właśnie 

lata 2024-2028 również to przedsięwzięcie realizowane ze środków Unii Europejskiej. 

Celem przedsięwzięcia jest wypracowanie i przetestowanie nowoczesnych rozwiązań 

w zakresie mobilności użytkowników miasta.   Kolejny projekt NightMission Horyzont 

Europa limity wydatków to lata 2024 i 2025. W tym roku 75000 złotych a w przyszłym 

78000 złotych ; łączna wartość wynosi 153000 złotych. I to przedsięwzięcie jest 

realizowane z wieloma partnerami; głównie partnerzy na poziomie Szkół Wyższych 

Gdańska mówimy tu o Uniwersytecie Medycznym, Politechnice Gdańskiej, 

Uniwersytet Gdański, Uniwersytet Morski w Gdyni, Akademia Marynarki Wojennej  

w Gdyni, Instytut Oceanologii Polskiej Akademii Nauk, Centrum Experyment w Gdyni 

przy wsparciu województwa pomorskiego razem z miastem Gdyni środki na realizację 
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przedsięwzięcia pochodzą z Programu Horizon MSCA 2023. Kolejne przedsięwzięcie 

Right City 2026 to łączna kwota 368394 złotych  projekt realizowany przez najbliższe 

3 lata łącznie z tym rokiem. Celem przedsięwzięcia jest promowanie Karty Praw 

Podstawowych Unii Europejskiej  i wdrażanie na poziomie miast w Europie. W ramach 

realizacji projektu zostaną przetestowane narzędzia operacjonalizacji karty stworzonej 

w oparciu o metodologię Ramy Praw Człowieka Agencji Praw Podstawowych Unii 

Europejskiej. Kolejny projekt włączamy gdańskie szkoły, szkoła otwarta dla wszystkich 

limity wydatków ustalono na lata 2024 do 2028, większość dotacji pochodzi z funduszy 

Unii Europejskiej województwa pomorskiego. Całkowita wartość przedsięwzięcia 

wynosi  18497000 złotych; realizacja od tego roku do 2028 i tutaj oprócz działań 

miękkich związanych ze wsparciem w zakresie potrzeb psychofizycznych dla uczniów 

najbardziej potrzebujących wsparcia pojawia się również część inwestycyjna   

i w ramach realizacji przedsięwzięcia planuje się wymianę dźwigu osobowego  

w budynku Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr2  przy ulicy Wodnika  w Gdańsku. 

Zmiana harmonogramu wydatków i również przemieszczenie w  załączniku nr 2 projekt 

o przywrócenie dawnej wartości dawnemu Zespołowi Sierocińca z adaptacją do 

nowych funkcji, wartość przedsięwzięcia to 61407000 złotych i jest to kwota 

uwzględniająca dofinansowanie unijne na poziomie 45500000 złotych. 

Przedsięwzięcie trafia do Wieloletniej Prognozy Finansowej, które są finansowane ze 

środków Unii Europejskiej. Przedsięwzięcie będzie dofinansowane w ramach 

programu Fundusze Europejskie na infrastrukturę, klimat i środowisko tzw. Feniks na 

2021- 2027 i w tej chwili procedowana jest umowa na dofinansowanie projektu  

i w ramach realizacji projektu planuje się prace budowlane, zagospodarowanie terenu 

wraz z sieciami, wyposażenie obiektu i wykonanie wystawy stałej. Pojawia się również 

nowe przedsięwzięcie w części dotyczącej projektów realizowanych w partnerstwie 

publiczno – prywatnym , po stronie wydatków zabezpieczamy łącznie w latach 2025-

2032 kwotę 18432000 złotych. I to przedsięwzięcie w kolejnych latach finansowane 

jest z planowanych dochodów czyli budżetowo jest to projekt neutralny. Celem 

przedsięwzięcia jest zapewnienie miejsc pochówku na Cmentarzach Gdańskich 

poprzez  wybudowanie kolumbariów na Cmentarzu Oliwskim, na Cmentarzu 

Srebrzysko w ramach partnerstwa publiczno – prywatnego. I pojawia się nowe 

przedsięwzięcie, które na pewno będzie sukcesywnie rozszerzany jego zakres 

finansowy i rzeczowy będzie rozwijany Cyfryzacja Gminy – nowa perspektywa unijna. 

W latach 2025- 2029 zabezpieczamy 3400000 złotych i pierwszy projekt w ramach 

tego przedsięwzięcia to Wdrożenie Narzędzi Informatycznych Wspierających Pracę 

Gdańskiego Zarządy Dróg i Zieleni w ramach realizacji przedsięwzięcia zostaną 

wdrożone nowe rozwiązania informatyczne, które usprawnią realizację zadań GDZiZ 

związanych z prowadzeniem Ewidencji Pasa Drogowego, Projektowaniem Organizacji 

Ruchu i Zarządzaniem Siecią Dróg. Do tego druku wydział złożył autopoprawkę jedna 

ze zmian to jest zmiana harmonogramu finansowania budowy basenu we Wrzeszczu 

w tym podstawowym druku przenosimy 3 mln zł z przyszłego roku na rok bieżący. 

Również konsekwencja autopoprawki do budżetu to zwiększenie o 1 mln zł w 2024 

roku wydatków na modernizację w placówkach oświatowych. I trzy zmiany  

w harmonogramach w przedsięwzięciu już zapisanej w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej. Pierwsza zmiana to przesunięcie terminu zakończenia oraz zwiększenia 

planowanych wydatków o 3 mln złotych w ramach przedsięwzięcia budowa zajezdni 

Dolne Miasto i jednym z celów publicznych jest rewaloryzacja budynku Śluzy 3 i kwota 

zwiększenia przeznaczona jest na większy zakres i większe koszty właśnie 
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modernizacji tego obiektu. Kolejne dwie zmiany wynikające z uzyskania wyższych cen 

niż planowano, dokumentacja na przejazdy bezkolizyjne  wydatki zwiększane o 3,5 

mln zł w latach 2025-2027 oraz dokumentacja na II etap przebudowy ulicy Nowej 

Świętokrzyskiej tutaj zwiększany jest harmonogram wydatków w latach 2025-2027  

o łączną kwotę 4700000 złotych wydłużając obydwa przedsięwzięcia do 2027 roku.  

 

Udział w dyskusji wzięli: 

ALEKSANDER JANKOWSKI- Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości  

MONIKA CHABIOR – Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska 

PIOTR GRZELAK -  Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska 

ANNA GOLĘDZINOWSKA – Radna Klubu Koalicji Obywatelskiej 

 

Głosowanie  (druk 22+ autopoprawka) 

Za                         21 
Przeciw                 8 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/5/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy 

Miasta Gdańska 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 3  do niniejszego protokołu 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia "Miejskiego programu 

zapobiegania przestępczości oraz porządku publicznego i bezpieczeństwa 

obywateli na lata 2022-2024" (druk nr 17 + autopoprawka);  

 

 
                  Komisja wiodąca: K. Bezpieczeństwa, Handlu i Współpracy z Mieszkańcami – pozytywna 

                                                      K. Strategii, Budżetu i Nadzoru Właścicielskiego – pozytywna 
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JOANNA PIŃSKA - Dyrektor Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania 
Kryzysowego 
Ta uchwała ma charakter techniczny jest to Miejski program zapobiegania 
przestępczości i porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli na 3 lata i w tym 
roku program się kończy i w związku z narastającą inflacją i ze zmianami stawek policji 
za dodatkowe patrole 250 podwójnych na sezon letni  musimy dokonać zmiany 
wysokości wynagrodzenia za pojedynczy patrol stąd ta zmiana w wysokości 25000 do 
programu.  
 
Udział w dyskusji wzięli: 

ANDRZEJ SKIBA -  Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości  

MATEUSZ SKARBEK – Z-ca Przewodniczącej Rady Miasta Gdańska  

BARBARA IMIANOWSKA - Radna Klubu Prawa i Sprawiedliwości 

PRZEMYSŁAW MAJEWSKI - Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości 

 

Głosowanie  (druk 17+ autopoprawka) 

Za                         30 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/6/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia "Miejskiego programu zapobiegania 

przestępczości oraz porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli na lata 2022-

2024" 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 4  do niniejszego protokołu 

4) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników oraz kandydatów na strażaków ratowników ochotniczych straży 

pożarnych z terenu Gminy Miasta Gdańska (druk nr 18);  

 
 

                     Komisja wiodąca: K. Bezpieczeństwa, Handlu i Współpracy z Mieszkańcami – pozytywna 
                                                 K. Strategii, Budżetu i Nadzoru Właścicielskiego – pozytywna 
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JOANNA PIŃSKA - Dyrektor Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania 
Kryzysowego 
Wrześniowa nowelizacja ustawy o Strażach Pożarnych dała możliwość podwyższenia 

wysokości wynagrodzenia nie tylko strażaków ratowników ale także kandydatów na 

strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych i doceniając ich wkład  

i zaangażowanie w ratowanie życia ludzkiego chcielibyśmy podnieść wysokość 

wynagrodzenia ekwiwalentu za udział w akcji do 28 zł a za uczestniczenie  

w ćwiczeniach  i szkoleniach do 14 zł za każdą rozpoczętą godzinę.  

Głosowanie  (druk 18) 

Za                         31 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/7/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

oraz kandydatów na strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych z terenu 

Gminy Miasta Gdańska 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 5  do niniejszego protokołu 

5) w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 

zakładowym spółki Hala Gdańsk-Sopot spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku (druk nr 8);  

                     
                     Komisja wiodąca: K. Strategii, Budżetu i Nadzoru Właścicielskiego – pozytywna 
                                                   K. Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna 
                                                   K. Sportu, Rekreacji i Turystyki – pozytywna 

 

PIOTR BORAWSKI - Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska  
5 uchwał aportowych dla naszych spółek miejskich, które realizują przedsięwzięcia dla 
naszego miasta. Hala na granicy Gdańska i Sopotu  ma już niemal 15 lat od momentu 
jej otwarcia i w związku z tym potrzebne są w niej modernizacje  i różnego rodzaju 
udoskonalenia po to żeby  utrzymać ten majątek  na dobrym poziomie i żeby kolejne 
duże wydarzenia rozrywkowe, koncertowe czy sportowe  czy jakiekolwiek inne, które 
są realizowane w tym obiekcie mogły być na najwyższym światowym poziomie.  
W związku z tym każdego roku przychodzimy do państwa o to żeby przekazać 
określoną sumę pieniędzy na  modernizację i inwestycje w naszej hali. W tym roku 
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także chcemy przekazać 800000 złotych , podobną kwotę drugi udziałowiec, czyli 
miasto Sopot. Za te pieniądze zostanie zrealizowana instalacja fotowoltaiczna, na 
dachu hali zostanie postawiona taka instalacja po to aby część energii elektrycznej, 
którą zużywa spółka hali była właśnie produkowana w ramach OZE; modernizacja 
trybun mobilnych, modernizacja stropu tunelu zabezpieczenie przed przeciekami, 
zakup tablic wraz z certyfikacja na małej i dużej hali w technologii, zakup kurtyn 
scenicznych. Te inwestycje zostaną zrealizowane w ramach dokapitalizowania.  
 

Głosowanie  (druk 8) 

Za                         30 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/8/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym 

spółki Hala Gdańsk-Sopot spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą  

w Gdańsku 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 6  do niniejszego protokołu 

6)  w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 

zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą 

Gdańskie Autobusy i Tramwaje spółka z o.o. z siedzibą w Gdańsku (druk nr 9);  

 
                              Komisja wiodąca: K. Strategii, Budżetu i Nadzoru Właścicielskiego – pozytywna 
                                                            K. Mobilności i Transportu – pozytywna 
                                                           K. Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna 

 

PIOTR BORAWSKI - Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska  
Pod koniec 2022 roku wspólnie z panią Skarbnik podpisaliśmy umowę ze Spółką 

Gdańskie Autobusy i Tramwaje. Jeżeli chodzi o przewozy autobusowe na lata  

2023-2032, jeżeli chodzi o przewozy tramwajowe do roku 2024. W ramach tych 

obowiązujących umów określiliśmy, że spółka nasza Gdańskie Autobusy i Tramwaje 

otrzymuje środki bieżące każdego roku na funkcjonowanie w ramach kontraktu 

poprzez zakup, tzw. przewozów, czyli stawki za wozokilometry mnożonej przez liczbę 

kilometrów , którą chcemy realizować w naszym mieście ale również zapis taki, że ten 

transfer pieniędzy dla naszej spółki może być również za pośrednictwem wydatków 
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majątkowych, po to żeby nie obciążać budżetu miasta tylko i wyłącznie wydatkami 

bieżącymi; jest część rekompensaty jako wydatki, za tą część spółka rekompensuje 

chociażby zakup nowego taboru. Prośba o dokapitalizowanie naszej spółki  kwotą 30 

mln złotych. I tak będzie się działo również w kolejnych latach obowiązywania tej 

umowy zarówno jeśli chodzi o przewozy  jak i tramwajowe.  

Głosowanie  (druk 9) 

Za                         30 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/9/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym 

jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Gdańskie 

Autobusy i Tramwaje spółka z o.o. z siedzibą w Gdańsku 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 7  do niniejszego protokołu 

7) w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 

zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod 

nazwą Gdańska Agencja Rozwoju Gospodarczego Spółka z  o.o. (druk nr 10);  

 
                              Komisja wiodąca: K. Strategii, Budżetu i Nadzoru Właścicielskiego – pozytywna 

                K. Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna                 

 

PIOTR BORAWSKI - Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska  
Chcielibyśmy naszą kolejną jednoosobową spółkę miasta Gdańska, jednoosobową 

czyli taką w której miasto ma 100% udziałów czyli Gdańską Agencję Rozwoju 

Gospodarczego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością wyposażyć w kapitał  

w kwocie 80369000 złotych wkładem niepieniężnym w postaci aportu 44działek o tej 

wartości. Te działki położone są na terenach przy portowych  w okolicach ulicy  

Ku Ujściu. Na tym terenie nasza spółka Gdańska Agencja Rozwoju Gospodarczego  

ma zamiar stworzyć kolejne tereny, które będą służyły różnego rodzaju 

przedsięwzięciom około portowym, logistycznym, multimudalnym, na których będzie 

działalność taka stricte połączona z działalnością przeładunkową w porcie. Służy to 

rozwojowi gospodarki morskiej.  
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Udział w dyskusji wzięli: 

KAZIMIERZ KORALEWSKI – Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości  

MAREK OSSOWSKI – Prezes Gdańskiej Agencji Rozwoju Gospodarczego  

                                            Spółka z  o.o. 

ANDRZEJ SKIBA - Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości 

JAN PERUCKI – Radny Klubu Koalicji Obywatelskiej  

 

Głosowanie  (druk 10) 

Za                         28 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/10/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym 

jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod nazwą Gdańska 

Agencja Rozwoju Gospodarczego Spółka z  o.o. 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 8  do niniejszego protokołu 

8) w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 

zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą 

Gdańska Infrastruktura Społeczna spółka z ograniczoną odpowiedzialnością  

z siedzibą w Gdańsku (druk nr 15);  

 
                      Komisja wiodąca: K. Polityki Społecznej, Zdrowia i Praw Człowieka – pozytywna 

                                                            K. Strategii, Budżetu i Nadzoru Właścicielskiego – pozytywna 
                K. Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna                 

 

PIOTR BORAWSKI - Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska  
Kolejna gdańska spółka jednoosobowa czyli Gdańska Infrastruktura Społeczna spółka 

z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku realizuje projekt przy ulicy 

Ogińskiego. Projekt dotyczy budowy 4 budynków w ramach Gdańskiego Programu 

Mieszkalnictwa Wspomaganego; w tych budynkach będą 43 lokale mieszkalne oraz 
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lokale użytkowe. Tym dokapitalizowaniem na kwotę  1971000  złotych w postaci 

wkładu niepieniężnego aportu 2 działek przy ulicy Ogińskiego 5 i 6. Te działki będą  

w pobliżu już działek, które spółka jest właścicielem  i na tych terenach będzie właśnie 

realizować ten projekt. Oprócz mieszkań wspomaganych w ramach tego projektu  

w lokalu użytkowym będzie chociażby nowa siedziba Miejskiego Zespołu Orzekania  

o Niepełnosprawności, który dziś się mieści na ulicy dyrekcyjnej i mówiąc delikatnie to 

miejsce nie spełnia standardów jakie chcielibyśmy, aby nasi klienci mogli i otrzymywali 

wsparcie od miasta Gdańska, więc jestem przekonany, że w tej nowej siedzibie 

standard będzie dużo wyższy zwłaszcza wobec osób, które właśnie te 

niepełnosprawności mają.  

Głosowanie  (druk 15) 

Za                         30 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/11/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym 

jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Gdańska 

Infrastruktura Społeczna spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą  

w Gdańsku 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 9  do niniejszego protokołu 

9) w sprawie wyrażenia woli objęcia akcji w spółce Międzynarodowe Targi 
Gdańskie S.A. z siedzibą w Gdańsku (druk nr 23 + autopoprawka);  
 

                             Komisja wiodąca: K. Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna                 
                                                           K. Strategii, Budżetu i Nadzoru Właścicielskiego – pozytywna 

                                                    K. Bezpieczeństwa, Handlu i Współpracy z Mieszkańcami – pozytywna 
                                                   K. Sportu, Rekreacji i Turystyki – pozytywna 

 

PIOTR BORAWSKI - Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska  
Dotyczy budowy pływalni we Wrzeszczu na terenach sąsiadujących z terenami 

historycznej Gedanii skrzyżowanie ulicy Kościuszki i Alei Legionów. W tym miejscu 

Międzynarodowe Targi Gdańskie będą budowały obiekt, w którym znajdzie się 

pływalnia i inne funkcje komercyjne. Dokapitalizowanie, którego dotyczy dzisiejsza 

uchwała to  środki finansowe potrzebne na wykonanie tylko i wyłącznie tej części 
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dotyczącej pływalni oraz oczywiście parkingu pod kubaturą budynku, czyli te wszystkie 

rzeczy, które będą związane z pływalnią. Uchwała dotyczy tego, aby w roku bieżącym 

dokapitalizować spółkę kwotą 8281000 złotych. Natomiast w kolejnych latach do roku 

2040 – tak jak stanowi załącznik w którym są wyszczególnione w kolejnych latach jakie 

będą kwoty dokapitalizowania, co łącznie będzie w wysokości 55718000 zł. Ta suma 

jest potrzebna na wybudowanie pływalni, już ten projekt jest w toku  i w tej chwili kończy 

się jego projektowanie. Mamy nadzieję, że w ciągu najbliższych tygodni zostanie 

rozpisany przetarg na budowę tego obiektu.  

Udział w dyskusji wzięli:  

CEZARY ŚPIEWAK- DOWBÓR- Radny Klubu Koalicji Obywatelskiej 

ANDRZEJ BOJANOWSKI – Prezes Międzynarodowych Targów Gdańskich  

KZIMIERZ KORALEWSKI – Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości  

WOJCIECH BŁASZKOWSKI – Radny Klubu Wszystko dla Gdańska  

ŁUKASZ ŚWIACKI - Radny Klubu Wszystko dla Gdańska 

MATEUSZ SKARBEK – Z-ca Przewodniczącej Rady Miasta Gdańska  

KAROL RABENDA - Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości 

TOMASZ RAKOWSKI - Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości 

 

Głosowanie  (druk 23 + autopoprawka ) 

Za                         25 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    7 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/12/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia woli objęcia akcji w spółce Międzynarodowe Targi Gdańskie 

S.A. z siedzibą w Gdańsku 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  
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Uchwała stanowi załącznik nr 10  do niniejszego protokołu 

10)  w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego dzieci  objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku 

szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w prowadzonych 

przez Gminę Miasta Gdańska publicznych przedszkolach (druk nr 11);  

 
                               Komisja wiodąca: K. Edukacji – pozytywna 
                                                             K. Strategii, Budżetu i Nadzoru Właścicielskiego – pozytywna 

 

BOGUMIŁA BIENIASZ – p.o. Dyrektora Wydziału Edukacji 
W przedszkolach publicznych prowadzonych przez gminę Miasta Gdańska zapewnia 

się bezpłatne nauczanie i opiekę w wymiarze 5 godzin dziennie przez 5 dni w tygodniu  

od poniedziałku do piątku. W czasie przekroczenia wymiar tych godzin rodzice wnoszą 

opłatę  i jest to opłata za każdą rozpoczętą godzinę faktycznego pobytu dziecka  

w placówce. Wysokość tej opłaty podlega waloryzacji. w związku z tym od 1 września 

2024 roku ta opłata po waloryzacji wynosi 1,44 zł. 

Udział w dyskusji wzięli: 

JOLANTA BANACH – Radna Klubu Wszystko dla Gdańska 

 

Głosowanie  (druk 11) 

Za                         32 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/13/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

dzieci  objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 

kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w prowadzonych przez Gminę Miasta 

Gdańska publicznych przedszkolach 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  
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Uchwała stanowi załącznik nr 11  do niniejszego protokołu 

 

11) w sprawie uchylenia uchwały w sprawie Lokalnych inicjatyw inwestycyjnych 
Miasta Gdańska (druk nr 4);  
 

                             Komisja wiodąca: K. Strategii, Budżetu i Nadzoru Właścicielskiego – pozytywna 
                K. Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna                 

 

 

ARTUR LEMAŃSKI – Dyrektor Wydziału Projektów Inwestycyjnych 

Poprzednia uchwała była z 2010 roku stąd wnosimy o uchylenie tej uchwały gdyż jest 

już przestarzała, bo przez ten czas wiele się zmieniło, zaczęliśmy realizować bardzo 

wiele projektów z budżetu obywatelskiego, także weszły projekty finansowane  

i realizowane w dwóch trybach. Jeżeli chodzi o drogi publiczne oraz o finansowaniu 

transportu drogowego, które to przepisy pozwalają na realizację bądź finansowanie  

budowy dróg przez podmioty prywatne. Jeżeli chodzi o samą procedurę, to zmieniły 

się w między czasie przepisy – chodzi o ustawę o działalności użytku publicznego oraz 

o wolontariacie, gdzie inicjatywy społeczne zostały tam formalnie unormowane  

w dokumencie jako Inicjatywy Społeczne. Aktualnie podstawy prawnej do działania tej 

procedury  obowiązującej także nie ma. Sama procedura od 2017 roku nie działa, 

ostatni wniosek został złożony w 2016 roku a w 2017 roku został wykonany. Była to 

budowa kanalizacji deszczowej w ulicy Cokolnej aktualnie ta ulica nosi nazwę 

Jasińskiego. I tym samym, ze nie jest to już procedura działająca jest nieaktywna, 

wydaje się, że jest także nieatrakcyjna  w stosunku do innych pozostałych procedur, 

które mamy i realizujemy w przypadku partycypacji społecznej oraz przy wsparciu 

podmiotów zewnętrznych a tym samym prosimy o jej uchylenie.  

 

Udział w dyskusji wzięli: 

KAROL WAŻNY – Radny Klubu Koalicji Obywatelskiej  

 

Głosowanie  (druk 4) 

Za                         31 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    1 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/14/24 
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   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie uchylenia uchwały w sprawie Lokalnych inicjatyw inwestycyjnych Miasta 

Gdańska 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 12  do niniejszego protokołu 

12) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji miasta Gdańska na lata  
2017-2030 (druk nr 5);  

 
                              Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 
                                                             K. Strategii, Budżetu i Nadzoru Właścicielskiego – pozytywna 

 

Przedstawiono obszerny projekt druku wraz z uzasadnieniem. 

Uchwała w sprawie rewitalizacji miasta Gdańska  na lata 2017-2030  i tak naprawdę 

uchwała przyjmująca aktualizację obowiązującego Gminnego Programu Rewitalizacji; 

od 2017 roku. Rewitalizacja w Gdańsku jest prowadzona od 2004 roku najpierw na 

początku na podstawie Lokalnego Programu Rewitalizacji a po wejściu w życie w 2015 

ustawy o rewitalizacji Gminnego Programu Rewitalizacji. Mamy wyznaczone 4 obszary 

rewitalizacji Biskupia Górka, Nowy Port z Twierdzą Wisłoujście oraz Orunia. Konieczne 

było dokonanie aktualizacji programu. W 2023 roku uchwałą rady Miasta Gdańska 

przystąpiono do sporządzenia zmiany GPR-u.  

 

Udział w dyskusji wzięli: 

MAXIMILIAN KIETURAKIS – Radny Klubu Wszystko dla Gdańska  

JAN PERUCKI – Radny Klubu Koalicji Obywatelskiej  

JOLANTA BANACH – Radna Klubu Wszystko dla Gdańska 

AGNIESZKA BARTKÓW - Radna Klubu Koalicji Obywatelskiej 

ANNA GOLĘDZINOWSKA- Radna Klubu Koalicji Obywatelskiej 

 

Głosowanie  (druk 5) 

Za                         24 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    1 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 
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UCHWAŁĘ Nr III/15/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji miasta Gdańska na lata  

2017-2030 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 13  do niniejszego protokołu 

13) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Owczarnia rejon węzła Zachodniej Obwodnicy Trójmiasta  
w mieście Gdańsku  (druk nr 12);  

                                
 
  Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

 

EDYTA DAMSZEL - TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
 
Udział w dyskusji wzięli: 
 
KATARZYNA CZERNIEWSKA- Radna Klubu Wszystko dla Gdańska  
 

Głosowanie  (druk 12) 

Za                         31 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/16/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Owczarnia rejon węzła Zachodniej Obwodnicy Trójmiasta w mieście Gdańsku 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  
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Uchwała stanowi załącznik nr 14  do niniejszego protokołu 

14) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Klukowo rejon ulicy Radiowej i linii PKM w mieście Gdańsku (druk nr 14); 

 

 Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

 

EDYTA DAMSZEL - TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Głosowanie  (druk 14) 

Za                         29 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/17/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Klukowo rejon ulicy Radiowej i linii PKM w mieście Gdańsku  

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 15  do niniejszego protokołu 

15) w sprawie zniesienia for/my ochrony przyrody z drzew uznanych za pomniki 
przyrody (druk nr 19);  

 
  

                          Komisja wiodąca: K. Klimatu, Środowiska i Ekologii - pozytywna 

 

MACIEJ LOREK –Dyrektora Wydziału Środowiska 
Zarówno człowiek jak i przyroda ma kres swojego życia  i w ramach ostatniego 

przeglądu a jest on robiony co 2 lata okazało się, że już niektórych pomników przyrody 

już nie ma z przyczyn starości . jednocześnie chciałbym nadmienić, że co roku zlecamy 

opiekę nad tymi wszystkimi pomnikami nawet na terenach prywatnych. Przyczyny 

zniesienia tych pomników. Pierwszy to buk zwyczajny uchwalony w 1972 roku i drzewo 
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zostało wycięte w 2023 roku podczas interwencji straży pożarnej. Z dokumentów 

wynika, że w 2020-2021 roku to drzewo było suche, rosło na terenie prywatnym  

i w 2023 roku zwaliło się na samochody; interwencja straży pożarnej była 

natychmiastowa. Praktycznie pomnik przyrody uległ zwaleniu. Pomnik mieścił się przy 

ulicy Polanki na terenie prywatnym. Kolejny pomnik to buk zwyczajny i tutaj właściciel 

wyciął pomnik omyłkowo, to drzewo było suche. Proszę zwrócić uwagę na karę 

finansową jaką poniósł właściciel tego pomnika przyrody to około 25000 zł. Ta kara 

byłaby dużo wyższa gdyby Minister Szyszko nie obniżył tak radykalnie opłat za 

wycinkę drzew. Właściciel nieświadomie wyciął drzewo pomnik  przyrody karę tylko 

25000 zł. Według naszych informacji to zdjęcie było suche. Rosło też przy ulicy Polanki 

117. Kolejne drzewo to pomnik przyrody modrzew europejski uznany w 1979 roku  

i w 2010 roku zidentyfikowaliśmy to jako wywrot tego drzewa. Również rosło przy ulicy 

Polanki 117. Kolejny pomnik przyrody to buk pospolity odmiana czterolistna. Drzewo 

zinwentaryzowano w 2010 roku już jako martwe. I miało 160 lat. I uznano je za pomnik 

przyrody w 1984 roku. Rosło przy Jaśkowej Dolinie 44. Kolejne drzewo to świerk 

pospolity uchwalony w 1984 roku  i podczas inwentaryzacji w 2010 roku nie udało się 

odnaleźć tego drzewa. Nie wiadomo kiedy zostało wycięte i jak to się stało. Rosło na 

Polanki 117. Kolejny pomnik przyrody to buk zwyczajny. Uznany za pomnik przyrody 

w 1988 roku, miało około 180 lat. Wywrot drzewa nastąpił w czerwcu 2022 roku i miało 

wtedy około 215 lat. Drzewo zostało pocięte podczas interwencji Straży Pożarnej. 

Przyczyną upadku drzewa były prawdopodobnie silne podmuchy wiatru. Rosło przy 

ulicy Sobótki 16. Następny pomnik przyrody to jest buk zwyczajny. Obecnie 

inwentaryzacja wykazała pozostałości drzewa w zaawansowanej formie rozkładu- 

drzewo ma około 135 lat, brak zasadności do pozostawienia tego drzewa jako świadka. 

Uznane za pomnik przyrody w 1989 roku. Rósł w Parku Steffensów. Kolejny pomnik 

przyrody to świerk pospolity. Podczas inwentaryzacji w 2010 roku drzewo zostało 

uznane za martwe. Uznane za pomnik przyrody w 1990 roku, wskazano, że miało 

około 100 lat. Drzewo rosło przy ulicy Bytowskiej. Kolejny pomnik przyrody to modrzew 

europejski. Uznane za pomnik przyrody w 1992 roku i wskazano, że miało około 240 

lat. Drzewo nie zostało odnalezione podczas inwentaryzacji w 2010 roku. I zgodnie  

z notatką na arkuszu ewidencyjnym pomnika z dnia 12.12.1997 roku drzewo uległo 

wywrotowi i miało około 250 lat. Następny pomnik przyrody to jest wierzba biała.  

W trakcie inwentaryzacji w 2010 roku wskazano na osłabiony stan zdrowotny drzewa- 

stwierdzono obecność chorobotwórczych grzybów i zalecono wykonanie badań statyki 

drzewa. Ze zdjęć Google Earth wynika, że drzewo zostało usunięte na przełomie 2014-

2015 roku. W miejscu drzewa obecnie postawiony jest krzyż – prawdopodobnie doszło 

do śmiertelnego wypadku w tym miejscu. Rosło przy ulicy Beniowskiego. Kolejny 

pomnik to buk zwyczajny. Drzewo nie zostało odnalezione w terenie w trakcie 

porządku w 2023 r. W roku 2014 doszło prawdopodobnie do wywrócenia się drzewa, 

a wywrot został usunięty przez Gdański Zarząd Dróg i Zieleni.  

Udział w dyskusji wzięli: 

ANDRZEJ SKIBA – Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości  

AGNIESZKA BARTKÓW – Radna Klubu Koalicji Obywatelskiej 

JOLANTA BANACH – Radna Klubu Wszystko dla Gdańska  

TOMASZ RAKOWSKI - Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości  
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Głosowanie  (druk 19) 

Za                         32 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/18/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zniesienia for/my ochrony przyrody z drzew uznanych za pomniki przyrody 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 16  do niniejszego protokołu 

 

16) w sprawie ustanowienia pomnika przyrody (druk nr 20); 

 

                          Komisja wiodąca: K. Klimatu, Środowiska i Ekologii - pozytywna 

 

MACIEJ LOREK –Dyrektora Wydziału Środowiska 
Mamy specjalną procedurę zgłaszania pomników przyrody przez mieszkańców. I jeżeli 

taki pomnik zostanie zgłoszony robimy ocenę zgodności z wytycznymi Ministra czy 

spełnia wymogi uchwalenia drzewa na pomnik. Zlecana jest opinii biegłego 

przyrodnika określające stan i żywotność tego drzewa. Po tej opinii przyrodniczej 

zlecamy zaopiniowanie Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska projekt uchwały, 

potem po zaopiniowaniu tej uchwały przechodzi na procedowanie i podjęcie uchwały 

przez Radę Gminy. To jest nowy pomnik przyrody, drzewo o okazałej, pełnej koronie. 

Wysokość drzewa to 23,5 m; obwód pnia na wysokości 130 cm wynosi 345 cm. 

Szacowany wiek to 220 lat. Drzewo w bardzo dobrym stanie zdrowotnym. Zgłoszone 

przez mieszkańca.  Zlokalizowane na terenie ulicy Niepołomickiej.  

 

Głosowanie  (druk 20) 

Za                         32 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 
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UCHWAŁĘ Nr III/19/24 
 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie ustanowienia pomnika przyrody  

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 17  do niniejszego protokołu 

 

PIOTR BORAWSKI – Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska  

Prezydent powiedział, że chce podziękować, bo przez ostatnie lata miała w zadaniach 

zajmowanie się tą tematyką i dzięki temu w ostatniej kadencji duża liczba pomników 

przyrody została uchwalona. Teraz po zmianie rządu bardzo intensywnie pracujemy 

nad tym żeby uchwalić nowy projekt urządzania lasów. Pracujemy aby zmienić 

niekorzystne ustawy Lex Szyszko i razem z Unią Metropolii polskich w takim dialogu 

jesteśmy. Od 1 lipca będą duże zmiany dotyczącego tego kto będzie zajmował się 

polityką, która w całości będzie podlegać nowemu dyrektorowi jakim będzie pan Piotr 

Kryszewski i to on będzie się zajmował tą tematyką. Chciałem państwu za to bardzo 

serdecznie podziękować za ostatnie lata i przede wszystkim podziękować panu 

dyrektorowi Maciejowi Lorkowi  i całemu zespołowi, który również tą tematyką się 

zajmował. Inne zadania teraz będą przed nami i jestem przekonany, że nowy pan 

dyrektor tematy zielone, które będą w nowej kadencji bardzo dużym priorytetem na 

pewno otoczy kompleksową opieką.  

  

17) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad nabywania, zbywania, obciążania  
i wydzierżawiania nieruchomości Gminy Miasta Gdańska (druk nr 6);  

 
 

                                Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 
                   K. Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna                 

 

ROLAND DUDZIUK – Z- ca Dyrektora Wydziału Skarbu 

Proszę o podjęcie uchwały w sprawie zasad nabywania, zbywania, obciążania  

i wydzierżawiania nieruchomości Gminy Miasta Gdańska. W dotychczasowej praktyce 

funkcjonowania tej uchwały; ta uchwała określa ramy dla Prezydenta Miasta Gdańska 

co do gospodarowania nieruchomościami  w toku stosowania tej uchwały i przy okazji 

przygotowywania przez Gdańskie Nieruchomości tego projektu budowy i utrzymania 

wiat śmietnikowych na dzielnicy Śródmieście wyszło nam, że dotychczasowa regulacja 

jest niepełna. Ta regulacja w dotychczasowej formie wykazuje, że powyżej 3 lat można 

oddawać nieruchomości gminne podmiotom trzecim w formie dzierżawy. Natomiast 

oddanie tych wiat śmietnikowych, łącznie z ich utrzymaniem umowa dzierżawy jakby 

nie wyczerpuje. Taką formą prawną, która wyczerpuje ten stan prawny byłaby umowa 
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najmu i dlatego też niniejszą uchwałą  uzupełniamy jej treść poprzez dodanie zarówno 

w tytule i w preambule w paragrafie 1 i 5. Poza tym dodajemy kolejny punkt 

umożliwiający dodanie tytułu prawnego dla gruntów przeznaczonych na tymczasowe 

drogi dojazdowe. Wynika to z faktu, że te drogi tymczasowe i inwestycje związane  

i oddawanie ich w dzierżawę mogą przekroczyć lat 3.  

 

Głosowanie  (druk 6) 

Za                         31 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/20/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie zasad nabywania, zbywania, obciążania  

i wydzierżawiania nieruchomości Gminy Miasta Gdańska 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 18  do niniejszego protokołu 

 

18) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia programu restrukturyzacji 
należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających 
Gminie Miasta Gdańska - Gdańskim Nieruchomościom samorządowemu 
zakładowi budżetowemu z tytułu najmu lub bezumownego korzystania z lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasta Gdańska, 
komórek, garaży oraz gruntów administrowanych przez Gdańskie 
Nieruchomości - samorządowy zakład budżetowy, a nie wykorzystywanych do 
prowadzenia działalności gospodarczej (druk nr 16);  

 
 

                               Komisja wiodąca: K. Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna                 
                                                             K. Strategii, Budżetu i Nadzoru Właścicielskiego – pozytywna 

                                                      K. Polityki Społecznej, Zdrowia i Praw Człowieka – pozytywna 

 

ANNA TRZUSKOLAS – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Zwracamy się z prośbą o uchwały  dotyczącej przedłużenia o kolejny rok programu 

restrukturyzacji zadłużenia. Program ma być przedłużony do końca czerwca 2025 

roku. A powodem wydłużenia tego okresu obowiązywania  jest niesłabnące 

zainteresowanie dłużników do udziału w programie . od początku istnienia programu 
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wpłynęło 970 wniosków. A w 2024 roku przez 5 miesięcy kolejne 80 wniosków  

o umorzenie zadłużenia bądź częściowej restrukturyzacji. W sumie od początku 

obowiązywania programu z urzędu odjęto należności na ponad 6 mln zł. Podpisano 

ponad 569 porozumień restrukturyzacyjnych z czego ponad 200 dotyczyło opcji spłaty  

jednorazowej zadłużenia.  

 

Udział w dyskusji wzięli udział: 

JOLANTA BANACH – Radna Klubu Wszystko dla Gdańska  

 

Głosowanie  (druk  16) 

Za                         32 
Przeciw                 1 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/21/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia programu restrukturyzacji należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Miasta 

Gdańska - Gdańskim Nieruchomościom samorządowemu zakładowi budżetowemu  

z tytułu najmu lub bezumownego korzystania z lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Miasta Gdańska, komórek, garaży oraz gruntów 

administrowanych przez Gdańskie Nieruchomości - samorządowy zakład budżetowy, 

a nie wykorzystywanych do prowadzenia działalności gospodarczej 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 19  do niniejszego protokołu 

RADNY MARCIN MAKOWSKI ZGŁOSIŁ, ŻE PRZEZ POMYŁKĘ ZAGŁOSOWAŁ 

PRZECIWKO.  

Na polecenie Przewodniczącej Agnieszki Owczarczak pomyłka ta została odnotowana 

w protokole, ponieważ w programie e-sesja nie ma możliwości dokonania zmiany 

wyboru głosowania.  
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AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

Przechodzimy do serii druków dotyczących zmian statutów dzielnic. Jest 25 uchwał, które 
dotyczącą wszystkich dzielnic w Gdańsku. Do większości tych druków wpłynęły 
autopoprawki. Komisja wiodąca: Komisja Bezpieczeństwa, Handlu i Współpracy  
z Mieszkańcami oraz  Komisja Strategii, Budżetu i Nadzoru Właścicielskiego – wszystkie 
te druki opiniowały pozytywnie. Proszę panią dyrektor Sylwię Betlej o zreferowanie 
wszystkich druków łącznie, bo są dokładnie te same zapisy.  
 
SYLWIA BETLEJ – Dyrektor Biura ds. Rad Dzielnic i Współpracy z Mieszkańcami 
 
W 2021 roku zostały   przeprowadzone    konsultacje społeczne dotyczące    zmian 

statutów dzielnic. Te konsultacje społeczne się odbyły a ich rezultatem były uchwały 

dla 25 dzielnic w 2023 roku, które mówią o tym, że od 1 lipca 2024 r. te zmiany statutów 

będą obowiązywały. Ponieważ nastąpiło przedłużenie kadencji Jednostek Samorządu 

Terytorialnego to automatycznie przedłużyło kadencję Rad Dzielnic i wybory do Rad 

Dzielnic i nowa kadencja rozpoczną się jesienią tego roku. W związku z tym zaistniała 

trudność z zaplanowaniem środków finansowych w 2025 i 2026, ponieważ nowa 

procedura planowania środków właśnie ta uchwalona w 2023 roku po konsultacjach 

społecznych wprowadza obowiązek planowania budżetu od kwietnia danego roku. 

Ponieważ wybory będziemy mieli jesienią to automatycznie nowe rady dzielnic nie 

będą miały możliwości zaplanować swojego budżetu od kwietnia, ponieważ nowe 

statuty obowiązują od lipca. W związku z tym wprowadzamy propozycję 35 zmian  

w sprawie uchwały zmieniającej uchwałę z 2023 roku i w punkcie dotyczącym terminu 

wprowadzenia w życie zasad z punktu 17 uchwały z 2023 roku. Od 1 stycznia 2025 

roku w zakresie ustalenia wysokości środków na 2026  rok a od 1 kwietnia w zakresie 

planowania budżetu przez nowe rady na 2026 rok. W związku z tym Rady Dzielnic po 

wyborach jesiennych jeszcze będą miały I  kwartał na zaplanowanie budżetu i na 

początku 2025 według starych zasad. Jest to zmiana techniczna, która jest potrzebna 

do tego aby Rady Dzielnic miały możliwość zaplanowania swoich środków. Tych 

środków i tych zasad, które ustaliliśmy w 2021 rok. Ponieważ był błąd edycyjny, 

dlatego w większości tych druków dołączyliśmy autopoprawkę.  łącznie mamy 35 

druków dla 35 dzielnic mówiących właśnie o tych przesunięcia terminów wejścia w 

życie punktu 17 i jednocześnie o wydłużeniu przygotowania druków jednolitych, 

dlatego, że jeżeli wprowadzamy jakieś zmiany to automatycznie druki jednolite na 

dzień dzisiejszy już za chwilę byłyby nie obowiązujące; stąd propozycja żeby te druki 

jednolite przygotować w 2025 roku  w późniejszym terminie. Oczywiście dla potrzeb 

Rad Dzielnic i czysto technicznej pracy wszystkich Radnych jeszcze tej kadencji 

następnej  my przygotujemy jako biuro druki ujednolicone po to, żeby rady dzielnic 

miały wszystkie niezbędne zmiany w jednym druku dla takiej pracy codziennej. 

Natomiast te druki jednolite w 2025 roku. Proszę o pozytywne przyjęcie powyższych 

druków.  

Udział w dyskusji wzięli: 

JOLANTA BANACH – Radna Klubu Wszystko dla Gdańska  

ŁUKASZ  ŚWIACKI – Radny Klubu Wszystko dla Gdańska  
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19) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Aniołki  

(druk nr 26 + autopoprawka); 

 

Głosowanie  (druk  26 + autopoprawka ) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/22/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Aniołki 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 20  do niniejszego protokołu 

 

20) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Brętowo  

(druk nr 27 + autopoprawka); 

 

Głosowanie  (druk  27 + autopoprawka ) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/23/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Brętowo 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 21  do niniejszego protokołu 
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21) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Brzeźno  

(druk nr 28 + autopoprawka); 

 

Głosowanie  (druk  28 + autopoprawka ) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/24/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Brzeźno 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 22  do niniejszego protokołu 

 

22) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Chełm  

(druk nr 29 + autopoprawka); 

 

Głosowanie  (druk  29 + autopoprawka ) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/25/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Chełm 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 23  do niniejszego protokołu 
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23) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Jasień  

(druk nr 30 + autopoprawka); 

 

Głosowanie  (druk  30 + autopoprawka ) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/26/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Jasień 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 24  do niniejszego protokołu 

 

24) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Kokoszki   

(druk nr 31 + autopoprawka); 

 

Głosowanie  (druk  31 + autopoprawka ) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/27/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Kokoszki 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 25  do niniejszego protokołu 
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25)  w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Krakowiec –   

Górki Zachodnie (druk nr 32 + autopoprawka); 

 

Głosowanie  (druk  32 + autopoprawka ) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/28/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Krakowiec – Górki 

Zachodnie  

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 26  do niniejszego protokołu 

 

26) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Letnica  

(druk nr 33 + autopoprawka); 

 

Głosowanie  (druk  33 + autopoprawka ) 

Za                         32 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/29/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Letnica  

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 27  do niniejszego protokołu 
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27) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Matarnia  

(druk nr 34 + autopoprawka); 

 

Głosowanie  (druk  34 + autopoprawka ) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/30/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Matarnia  

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 28  do niniejszego protokołu 

 

28) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Młyniska  

(druk nr 35 + autopoprawka); 

 

Głosowanie  (druk  35 + autopoprawka ) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/31/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Młyniska  

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 29  do niniejszego protokołu 
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29) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Nowy Port  

(druk nr 36 + autopoprawka); 

 

Głosowanie  (druk  36 + autopoprawka ) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/32/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Nowy Port  

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 30  do niniejszego protokołu 

 

30) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Oliwa  

(druk nr 37); 

 

Głosowanie  (druk  37) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/33/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Oliwa 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 31  do niniejszego protokołu 
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31) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Olszynka   

(druk nr 38 + autopoprawka); 

 

Głosowanie  (druk  38 + autopoprawka) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/34/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Olszynka 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 32  do niniejszego protokołu 

 

32) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Orunia Górna – 

Gdańsk Południe (druk nr 39 + autopoprawka); 

Głosowanie  (druk  39 + autopoprawka) 

Za                         32 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/35/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Orunia Górna – 

Gdańsk Południe 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 33  do niniejszego protokołu 
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33) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Orunia –  

Św. Wojciech – Lipce (druk nr 40 + autopoprawka); 

 

Głosowanie  (druk  40 + autopoprawka) 

Za                         32 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/36/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Orunia –  

Św. Wojciech – Lipce 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 34  do niniejszego protokołu 

 

34) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Osowa  

(druk nr 41); 

Głosowanie  (druk  41 + autopoprawka) 

Za                         32 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/37/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Osowa 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 35  do niniejszego protokołu 
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35) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Piecki – Migowo 

(druk nr 42 + autopoprawka); 

 

Głosowanie  (druk  42 + autopoprawka) 

Za                         32 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/38/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Dzielnicy Piecki – 

Migowo 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 36  do niniejszego protokołu 

 

36) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Przeróbka  

(druk nr 43 + autopoprawka); 

Głosowanie  (druk  43 + autopoprawka) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/39/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Dzielnicy Przeróbka 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 37  do niniejszego protokołu 
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37) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Przymorze Małe 

(druk nr 44 + autopoprawka); 

 

Głosowanie  (druk  44 + autopoprawka) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/40/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Dzielnicy Przymorze 

Małe  

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 38  do niniejszego protokołu 

 

38) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Przymorze 

Wielkie (druk nr 45 + autopoprawka); 

Głosowanie  (druk  45 + autopoprawka) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/41/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Dzielnicy Przymorze 

Wielkie  

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 39  do niniejszego protokołu 
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39) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Rudniki  

      (druk nr 46 + autopoprawka); 

 

Głosowanie  (druk  46 + autopoprawka) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/42/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Dzielnicy Rudniki 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 40  do niniejszego protokołu 

 

40) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Siedlce  

(druk nr 47 + autopoprawka); 

 

Głosowanie  (druk  47 + autopoprawka) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/43/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Dzielnicy Siedlce 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 41  do niniejszego protokołu 
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41) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Stogi  

(druk nr 48+ autopoprawka); 

 

Głosowanie  (druk  48 + autopoprawka) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/44/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Dzielnicy Stogi 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 42  do niniejszego protokołu 

 

42) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Strzyża  

(druk nr 49 + autopoprawka); 

Głosowanie  (druk  49 + autopoprawka) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/45/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Dzielnicy Strzyża 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 43  do niniejszego protokołu 
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43) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Suchanino 

(druk nr 50 + autopoprawka); 

 

Głosowanie  (druk  50 + autopoprawka) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/46/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Dzielnicy Suchanino 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 44  do niniejszego protokołu 

 

44) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Śródmieście  

(druk nr 51 + autopoprawka); 

Głosowanie  (druk  51 + autopoprawka) 

Za                         32 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/47/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Dzielnicy Śródmieście 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 45  do niniejszego protokołu 
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45) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Ujeścisko – 

Łostowice (druk nr 52 + autopoprawka); 

 

Głosowanie  (druk  52 + autopoprawka) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/48/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Dzielnicy Ujeścisko – 

Łostowice 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 46  do niniejszego protokołu 

 

46) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy VII Dwór  

(druk nr 53 + autopoprawka); 

 

Głosowanie  (druk  53 + autopoprawka) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/49/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy VII Dwór 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  
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Uchwała stanowi załącznik nr 47  do niniejszego protokołu 

 

 

47) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Wrzeszcz 

Dolny (druk nr 54 + autopoprawka); 

 

Głosowanie  (druk  54 + autopoprawka) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/50/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Wrzeszcz Dolny 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 48  do niniejszego protokołu 

 

48) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Wrzeszcz 

Górny (druk nr 55 + autopoprawka); 

Głosowanie  (druk  55 + autopoprawka) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/51/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Wrzeszcz Górny 
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z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 49  do niniejszego protokołu 

 

49) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Wyspa 

Sobieszewska (druk nr 56 + autopoprawka); 

 

Głosowanie  (druk  56 + autopoprawka) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/52/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Wyspa Sobieszewska 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 50  do niniejszego protokołu 

 

 

50) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Wzgórze 

Mickiewicza (druk nr 57 + autopoprawka); 

Głosowanie  (druk  57 + autopoprawka) 

Za                         31 
Przeciw                 1 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/53/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 
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w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Wzgórze Mickiewicza 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 51  do niniejszego protokołu 

 

51) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Zaspa – 

Młyniec (druk nr 58 + autopoprawka); 

Głosowanie  (druk  58 + autopoprawka) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/54/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Zaspa - Młyniec 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 52  do niniejszego protokołu 

 

52) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Zaspa – 

Rozstaje (druk nr 59 + autopoprawka); 

 

Głosowanie  (druk  59 + autopoprawka) 

Za                         32 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    1 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/55/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 
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w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Zaspa - Rozstaje 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 53  do niniejszego protokołu 

 

53) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Żabianka – 

Wejhera – Jelitkowo – Tysiąclecia (druk nr 60 + autopoprawka); 

 

Głosowanie  (druk  60 + autopoprawka) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/56/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Dzielnicy Żabianka – Wejhera – 

Jelitkowo – Tysiąclecia 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 54  do niniejszego protokołu 

 

54)  w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Gdańska w okresie 
kadencji 2024-2029 (druk nr 13 + poprawka);  

 
                                Komisja wiodąca: K. Strategii, Budżetu i Nadzoru Właścicielskiego – pozytywna 

 

KATARZYNA CZERNIEWSKA – Przewodnicząca Klubu Radnych Wszystko dla 
Gdańska 
Uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Gdańska w okresie 

kadencji 2024-2029 przypomnę, że ustalenie wysokości wynagrodzenia dla 

Prezydenta należy tylko i wyłącznie do kompetencji Rady Miasta. I reguluje to ustawa 

o Samorządzie Gminnym w związku z ustawą o pracownikach samorządowych. 

Natomiast same zasady wynagradzania Prezydenta Miasta określa  rozporządzenie 

Rady Ministrów z 25 października 2021 roku w sprawie wynagradzania pracowników 
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samorządowych z zastrzeżeniem, że maksymalne wynagrodzenia Prezydenta Miasta 

nie może przekroczyć w ciągu miesiąca 11,2 krotności kwoty bazowej określonej  

w ustawie budżetowej.   Ustala się Prezydentowi Miasta Gdańska w okresie kadencji 

2024-2029 miesięczne wynagrodzenie na które składają się 4 elementy: 

wynagrodzenie zasadnicze, dodatek funkcyjny, dodatek specjalny oraz dodatek za 

wieloletnią pracę. Drodzy państwo chcę wyraźnie podkreślić, że uchwała ma 

absolutnie charakter techniczny , nie różni się dokładnie niczym od poprzedniej 

uchwały ustalającej wynagrodzenie Prezydenta Miasta Gdańska z roku 2021 roku. 

Wynika tylko i wyłącznie z tego, że stosunek pracy pani Prezydent wynika właśnie  

z wyboru. W związku z upływem okresu poprzedniej kadencji zachodzi konieczność 

odnowienia tej uchwały i dlatego dzisiaj ten projekt przedstawiamy.  

TOMASZ RAKOWSKI – Przewodniczący Klubu Prawa i Sprawiedliwości.  

Radny przedstawił poprawkę do druku nr 13. 

„W mieniu Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości wnoszę poprawkę do projektu 

uchwały Rady Miasta Gdańska dotyczącej ustalenia wynagrodzenia Prezydenta 

Miasta Gdańska w okresie kadencji 2024-2029 w taki sposób, żeby §1pkt 1 przyjął 

następujące brzmienie: wynagrodzenie zasadnicze na poziomie 80%  maksymalnej 

wysokości określonej dla Prezydenta Miasta  powyżej 300 tyś. mieszkańców. 

Szanowni państwo oczywiście jest to, jak wspomniała pani przewodnicząca; jest to 

kwestia techniczna, bo to wynagrodzenie było takie samo ostatnim razem. Natomiast 

jest to okazja, żeby pewne rzeczy zrewidować w związku z tym, że jesteśmy w roku 

2024 i to wynagrodzenie po naszej poprawce, warto operować na liczbach czyli 80% 

wynagrodzenia zasadniczego czyli zamiast kwoty 10770 zł mamy kwotę 8600 zł, 

dodatek funkcyjny jest bez zmian czyli kwota 4100 zł, dodatek specjalny spada na 

3814 zł, czyli nie licząc dodatków stażowych różnica będzie wynosiła 2800 brutto. 

Wynagrodzenie prezydenta, oczywiście ono musi być godziwe i uważamy jako Klub 

Radnych Prawa i Sprawiedliwości 16500 wynagrodzenia nie licząc dodatku 

stażowego, to jest wynagrodzenie godziwe i szczególnie w tych czasach w których 

funkcjonujemy. Bo drodzy państwo tak jak mówiłem wcześniej, jaka jest kondycja 

naszego miasta? 1 mld 600 mln długu, a może i większy ten dług jest – niech mnie 

ktoś poprawi. 750 mln zł deficytu budżetowego. Tymczasem państwo proponujecie 

żeby to wynagrodzenie dla pani Prezydent było na maksymalnym poziomie. 

Maksymalnym poziomie na jakim pani Prezydent może otrzymać. Tu trzeba zadać 

sobie pytanie dlaczego? albo za co? Znaczy lepiej już być nie może z czym w chwili 

obecnej mamy do czynienia. Będzie sesja absolutoryjna ale nie sposób nie wspomnieć 

tutaj o takich kwestiach jak chociażby Fala, Mevo, Mevo II, nie zasługują przecież na 

tak wysoką ocenę właśnie pracownika. My tutaj jako Rada decydujemy o tym w jaki 

sposób będziemy wynagradzali panią prezydent, tak jak wspomniała moja 

przedmówczyni jest to nasza kompetencja żeby to wynagrodzenie ustalić. Jeszcze 

jakiś czas temu pan Prezydent Borawski podsumowywał tę prezydenturę jako: festyny 

i błyskotki. Państwo się dogadaliście, rozumiem, że żadnych pretensji nie ma, że 

wszystko puszczamy w niepamięć i to wynagrodzenie jest w wysokości maksymalnej. 

Ale drodzy państwo to wszystko byłoby do zrozumienia, jasne jest większość; tak 

państwo sobie ustaliliście, że trzeba panią Prezydent w taki sposób uhonorować  

i wynagrodzić. Ale wydaje mi się, że wydawałoby się w tych trudnych czasach, bo 

żyjemy teraz w trudnych czasach zachować trochę przyzwoitości wobec 
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społeczeństwa, bo jaka jest kondycja państwa Polskiego, polskiej gospodarki? Nie 

będzie tarcz energetycznych, zlikwidowano 0% Vat na żywność, 14-sta emerytura 

obniżona o 900 zł, nie ma laptopów dla uczniów, słabe wyniki spółek Skarbu Państwa, 

zagrożenie procedurą nadmiernego deficytu ze strony Unii Europejskiej, nie ma paliwa 

po 5,19 zł, nie ma kwoty wolnej od podatku w wysokości 60000 zł. Przez Polskę 

przetacza się fala zwolnień. Drodzy państwo w pierwszym kwartale 2024 roku zamiar 

zwolnienia ponad 8000 pracowników zgłosiło około 90 firm. Sentyment negatywny co 

do przyszłości jest w bardzo wielu branżach. Ja jestem przedstawicielem branży   

i także w tej branży na różnego rodzaju forach  i grupach- w badaniach ten sentyment 

jest bardzo negatywny. Dziesiątki tysięcy małych jednoosobowych działalności 

gospodarczych się zamyka, czyli to wszystko jest pod hasłami drożyzna, kryzys, 

zaciskanie pasa i trudne czasy idą. I w tym wszystkim drodzy państwo pada propozycja 

żeby wynagrodzenie ustalić w maksymalnej możliwej wysokości. Jak to wygląda  

w innych miastach, no bo nie jesteśmy jedynym miastem, które decyduje jakie 

wynagrodzenie przysługuje włodarzom tych miast. Tuż za miedzą w Gdyni też była 

dyskusja jakie wynagrodzenie powinna mieć nowa pani Prezydent pani Aleksandra 

Kosiorek . to wynagrodzenie zostało przez Wysoką Radę obniżone, nie wiem czy 

państwo śledziliście to. Sam pan Szczurek przez wiele lat nie miał maksymalnej 

wysokości, zachowywał jakąś skromność, jakiś moment dawał tego, że jeszcze można 

w jakimś charakterze motywacyjnym nawet coś zrobić, żeby pokazać, że to nie jest 

maks po prostu. A już flagowy przykład no to jest Prezydent Miasta Stołecznego pan 

Rafał Trzaskowski, bardzo bliski z państwem jeśli chodzi o formację polityczną  

i poglądy. Tam przecież pan Prezydent operuje na poziomie 16 tys. zł, co stanowi 80% 

maksymalnego wynagrodzenia. U nas pani Prezydent ma 19300 zł, nie licząc tych 

wszystkich stażowych elementów. Drodzy państwo ja się pytam dlaczego Prezydent 

Warszawy- o nie jest moja bajka zupełnie, ale w Warszawie w największym mieście 

Polski, które ma o wiele więcej zadań, o wiele więcej obowiązków i pieniędzy 

Prezydent, Rada Wysoka Rada ustala  wynagrodzenie Prezydenta na poziomie 

znacznie niższym  niż u nas w Gdańsku. Dlatego apeluję drodzy państwo, apeluję aby 

podejść po prostu do tego racjonalnie i zachować się w tym wypadku solidarnie   

i honorowo jeśli chodzi o mieszkańców Gdańska, którzy już dzisiaj borykają się  

z trudnościami finansowymi a tych trudności będzie jeszcze więcej; byłoby to po prostu 

no takie godne zachowanie  i o to bardzo proszę, aby państwo do tej poprawki się 

przychylili. Bardzo dziękuję.” 

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Przewodnicząca powiedziała, że to był głos za poprawką i zapytała czy są głosy 

przeciwko poprawce? 

KATARZYNA CZERNIEWSKA – Przewodnicząca Klubu Radnych Wszystko dla 
Gdańska 
Chciałam uzupełnić swoją wypowiedź, ponieważ troszkę spodziewałam się z państwa 

strony tego porównania do sytuacji w innych miastach. Dlatego zebrałam te informacje 

i chciałabym je teraz państwu zaprezentować, żeby mieszkańcy mieli szansę zobaczyć 

jak sytuacja wygląda w innych miastach, największych miastach Polski, bo operowanie 

kwotami bez podania z czego one wynikają jest absolutnie niezasadne i po prostu 

prowadzi do niejasnego przekazu. Radna przedstawiła na slajdach jak wygląda 
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sytuacja w innych miastach. Poza tym zapytała: „gdzie są respiratory widmo, gdzie są 

maseczki, które nigdy nie były do niczego przydatne i zalegają w agencji rezerw 

materiałowych, co dalej z Programem Willa Plus – gdzie 70 mln zł na wybory, które 

nigdzie się nie odbyły? Przepraszam ale nie jestem w stanie użyć odpowiedniego 

słowa przewaliliście takie pieniądze publiczne  i teraz macie czelność przychodzić tutaj 

do tej sali z zastrzeżeniami, że Prezydent Miasta Gdańska – przypomnę panu  

i wszystkim państwu miasta, które zajęło 4 miejsce w raporcie Komisji Europejskiej,  

a więc niezależnego raportu, nie opłacanego, bo zaraz państwo zarzucicie, że to też 

jest niewiarygodne źródło- pod względem poziomu jakości życia, to jest najlepszy 

sprawdzian tego jak mieszkańcy Gdańska oceniają panią Prezydent  i tutaj wszystkich 

najbliższych współpracowników. 4 miejsce. Dla jasności przekazu powiem panu, że  

7 kwietnia w wyborach samorządowych przekroczyliśmy frekwencję 80% 

uprawnionych do głosowania. I ci uprawnieni obdarowali panią Prezydent zaufaniem 

zbliżającym prawie do 60%. Mimo tego, że to pani Prezydent Gdańska musiała 

zmierzyć się właśnie z tymi skutkami nieudolnych rządów PIS-u na poziomie całej 

Polski. Dlatego proszę zacząć od siebie. Proszę przeanalizować tę tabelę  i wtedy 

możemy rozmawiać o liczbach”.  

 

PIOTR BORAWSKI – Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska  

Jakbym mógł również w trybie ad vocem, ponieważ pan przewodniczący wywołał moje 

nazwisko więc  nie odmówię sobie przyjemności jeśli mogę. Szanowny panie 

Przewodniczący kompleksy to jest rzecz, którą warto przepracować i leczyć. Dostał 

pan osobiście od pani Prezydent i od mieszkańców naszego pięknego miasta  

7 kwietnia sromotny łomot. Dostał pan jako lider sromotny łomot, wprowadził pan 30% 

mniej radnych niż mieliście w poprzedniej kadencji i pan dostał osobiście gorszy wynik 

niż jakikolwiek inny kandydat Prawa i Sprawiedliwości w historii tej partii w Gdańsku 

na prezydenta Miasta Gdańska. Takie są fakty. Więc kompleksy naprawdę warto 

przepracować i leczyć. Druga sprawa mieszkanki i mieszkańcy naszego miasta ocenili 

pracę pani Prezydent i całej grupy radnych , którą popierała w wyborach 

powszechnych. Ocena jest jednoznaczna 58% zarówno dla radnych  jak i dla pani 

Prezydent. I wy teraz po tym wszystkim bazując właśnie na tych kompleksach 

nieprzepracowanych rzeczach weźcie się do roboty, bo w kolejnej kadencji po prostu 

znikniecie z tej Sali. Taki będzie skutek. Jedyne co macie do zaproponowania to jest 

jakaś dolegliwość wynikająca z wynagrodzenia, że chcecie obniżyć w przyszłej 

kadencji wynagrodzenie pani Prezydent. Tu nie ma mowy o żadnej, jakiejkolwiek 

podwyżce. Jest takie samo wynagrodzenie jakie pani Prezydent pobierała od momentu 

kiedy uchwaliliście wy- te przepisy w Sejmie. Z tego to wynika. Uchwalone przez Prawo 

i Sprawiedliwość przepisów  w Sejmie. I od tego czasu w myśl tych przepisów pani 

Prezydent pobiera określone wynagrodzenie  i takie samo ma pobierać wynagrodzenie 

w kolejnej kadencji; bez żadnych podwyżek, bez żadnych zwyżek, na takim samym 

poziomie. Ale wy ze swoimi kompleksami musicie wejść – nie no przecież przegraliśmy 

wybory, niech pani prezydent też zarabia kilka tysięcy mniej, no bo przecież tak należy 

się odegrać, tak? To jest małe, to jest po prostu małe to co robicie. Bierzcie się do 

roboty, może wtedy mieszkańcy docenią waszą pracę i zwiększą wasze poparcie, 

chociaż w to wątpię patrząc na to  jak zaczynacie tą kadencję. Szanowny panie 

przewodniczący argumentacja, że budżet naszego miasta jest w złym stanie, to już 
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jest po prostu szczyt chamstwa. Sytuacja finansowa naszego miasta wynika wprost  

i tylko z wszystkich rzeczy, które robiliście przez 8 lat swoich rządów. A to co zrobiliśmy 

my jako zespół pani Skarbnik, pani Prezydent, radni osobiście przez ostatnie lata 

chronią nasze miasto przeciwko tym wszystkim zaborom finansowym, reformom, tego 

w jaki sposób żeście finanse miasta po prostu unicestwić – i, że my  tej sytuacji 

doprowadziliśmy do takiej sytuacji, że zadłużenie naszego miasta jest na poziomie 

bezpiecznym 25%, że we wszystkich rankingach dalej jesteśmy jednym z najwyższej 

jakości do życia miastem w Polsce. Nasze finanse są bezpieczne. To jest po prostu 

wynik dobrego zarządzania kontra wasze szkody dla samorządu. I pan przyjmuje  

te argumenty, że to jest argument za cos złego? Mieszkańcy to ocenili 7 kwietnia  

i ta ocena była zła dla pana a dobra dla pani Prezydent Dulkiewicz. Takie są fakty.  

I na koniec powiem panu jedno: jesteśmy w sytuacji , w której reprezentuje pan 

ugrupowani, które przez ostatnie tygodnie opinia publiczna jest tym porażona, 

zdruzgotana. Znaczy- reprezentuje pan ugrupowanie, którego politycy kradli pieniądze 

z Funduszu Sprawiedliwości. Kradli pieniądze przeznaczone dla ofiar przestępstw. 

Reprezentuje pan ugrupowanie, którego sympatycy- jak ostatnie firmy 

współpracujące- kradli pieniądze na pomoc Ukrainie. I wam to nie przeszkadza, wam 

jedyne co macie do zaproponowania- to jest zaproponowanie żeby pani Prezydent 

miała kilka złotych mniej w tej kadencji. To jest wasza, że tak powiem propozycja. 

Naprawdę, to jest niegodne, małe i te kompleksy naprawdę należy przepracować  

i leczyć. Dziękuję.  

 

TOMASZ RAKOWSKI – Przewodniczący Klubu Prawa i Sprawiedliwości.  

Panie Prezydencie nie wiem dlaczego się pan tak piekli. Jeśli chodzi  

o przepracowywanie kompleksów, czy jakichkolwiek innych trudności bardzo chętnie 

skorzystam z pana poradnictwa, bo widzę, że ma pan wielkie doświadczenie w tym 

zakresie, że były pan w stanie polecić też różnych specjalistów, a jak widzę ten proces 

jest bardzo, bardzo długi i nie zawsze przynosi oczekiwane efekty. Drodzy państwo 

wracam do tego o czym mówiła pani Czerniewska, która prosiła abyśmy spojrzeli na 

te tabele, na te liczby, które maja nam coś pokazać. Otóż co one pokazują? Jeśli 

spojrzymy na Gdańsk i na żółtą kolumnę suma, to zobaczycie tam państwo,  

że w gdańsku mamy 19300 a w Warszawie 16000 zł. To jest dokładnie to o czym ja 

mówiłem, że ta różnica między wynagrodzeniem Prezydenta największego miasta  

w Polsce a Prezydenta Gdańska jest znacząca i jest po prostu w jakimś sensie 

zadziwiająca. Więc bardzo dziękuję za prezentację tych liczb, bo ja tylko o nich 

mówiłem słownie a wiadomo, że obraz jest wart tysiąca słów. Drodzy państwo nie wiem 

czy to jest w ogóle miejsce do tego, by się odnosić do tych wszystkich kalumnii, które 

padły pod kierunkiem Prawa i Sprawiedliwości. Natomiast zwrócę państwa uwagę na- 

to jest dosyć charakterystyczne dla państwa formacji, że wtedy kiedy rządzi Prawo  

i Sprawiedliwość, kiedy wskaźniki gospodarcze i stan państwa Polskiego idą w górę  

i wszystko się polepsza, to wtedy mówicie państwo, że są to czynniki zewnętrzne, 

lepsza koniunktura. A kiedy państwo jesteście u steru władzy to mówicie, że dlatego 

wam nie idzie, dlatego zawijacie CPK, likwidujecie atom, wycofujecie się z wielu 

flagowych inwestycji, bo jest państwo w ruinie. Więc to jest opowieść dla jakiś ludzi 

absolutnie naiwnych, ludzi, którzy zbytnio się polityką nie interesują, zwykłe 

demagogiczne argumenty. Drodzy państwo nie było większego wzrostu w Polsce niż 
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w tym czasie ostatnich 8 lat. I doskonale państwo o tym wiecie, mówią o tym wszystkie 

wskaźniki dotyczące stopy bezrobocia, dotyczące naszej pozycji w rankingach 

międzynarodowych i w niezależnych raitingach. Jakby to jest takie bicie piany, nie mam 

zamiaru tego robić, natomiast rozbawia mnie- szczerze mówiąc argument, który słyszę 

od poważnego człowieka, jakim jest pan Prezydent, który mówi, ze wszystko co złe 

działo się w Gdańsku to jest wina PIS-u a wszystko co dobrego, to jest zasługa 

naszego zespołu. No drodzy państwo to jakby niech to ocenią ci, którzy będą to 

oglądali, którzy będą o tym czytali. I ostatnia rzecz- nie ma żadnego znaczenia drodzy 

państwo merytorycznego, kto ile dostał głosów, kto na kogo głosował. My omawiamy 

tylko i wyłącznie kwestię dotycząca wynagrodzenia Prezydenta Miasta w warunkach 

kryzysu, który jest w Polsce i który niewątpliwie się pogłębi. I pogłębi się dlatego, że 

likwidujecie wszystkie tarcze, że likwidujecie wszelkie dodatki, tniecie pieniądze, które 

społeczeństwo może otrzymywać, że likwidujecie inwestycje, dlatego te firmy się  

z Polski zwijają bo wiedzą, że nie jest to dobre miejsce do robienia interesu i biznesu. 

I to jest tylko i wyłącznie wasza wina. 6 miesięcy jesteście u władzy, więc jeszcze raz 

to podkreślę nie ma to żadnego znaczenia, że Prawo i Sprawiedliwość otrzymało  

w wyborach w Gdańsku zarówno w październiku jak i w kwietniu 20% głosów do tego 

żeby rozmawiać o tym, czy pani Prezydent powinna mieć maksymalne wynagrodzenie, 

czy nie. Państwo mylicie w ogóle porządki, to nie ma ze sobą nic wspólnego. Ja wiem, 

że państwo byście chcieli, bo tu pan prezydent też się wygrażał, że powinniśmy 

pracować, wziąć się do pracy, żeby powiększać elektorat itd., wiem, że państwo 

najchętniej w ogóle byście nas wypchnęli z tej Sali, bo takie padły już oskarżenia, 

groźby, że jeżeli nie będziemy tego robić- taka Judaszowa troska- to w ogóle 

znikniemy. Zaraz nas pewnie wyrzucicie do tyłu i coraz bardziej będziemy 

marginalizowani. Drodzy państwo my to przyjmujemy no tą sytuację taką jaka ona jest. 

I ja jako osoba tutaj, no nie ma stażu w Radzie Miasta słyszałem różne opowieści  

 i nie dowierzałem temu szczerze mówiąc o atmosferze, która tutaj panuje, że są 

sytuacje w których spadają maski. Więc drodzy państwo to jest dla mnie ta sytuacja  

i ubolewam nad tym, że na początku naszej współpracy tak to wygląda, bo przed nami 

5 lat wspólnej pracy. I współpraca powinna być czymś, co nas łączy. Natomiast te 

rzeczy, które ja słyszę czy na temat Prawa i Sprawiedliwości, czy na temat moich 

kolegów, czy na temat mnie osobiście, to tylko i wyłącznie wycieczki ad personam, nic 

więcej, tu nie ma żadnej merytoryki, nikt się nie odniósł do tych wskaźników 

gospodarczych, do tej sytuacji kryzysowej, do Prezydenta Trzaskowskiego, Prezydent 

Kosiorek- to zostało przemilczane i zostaliśmy obrzuceni błotem, jakimiś oblegami, 

tylko i wyłącznie dlatego, ze ktoś ośmielił się podnieść rękę na wynagrodzenie pani 

Prezydent Aleksandry Dulkiewicz. Drodzy państwo jest to wielce niestosowne  

i naprawdę apeluję żebyśmy funkcjonowali razem ze sobą, współpracując ze sobą,  

a nie walcząc na noże, bo to do dobrego nie doprowadzi.  I bardzo bym prosił żeby 

państwo nie stosowali jakiś uwag ad personam , jakieś ingremio czy do całej formacji 

czy do naszego Klubu, no bo my możemy robić dokładnie to samo, no na tym to nie 

polega drodzy państwo. Nasze argumenty były bardzo zasadne, ta propozycja wynika 

z sytuacji gospodarczej miasta Gdańska, z sytuacji gospodarczej państwa Polskiego 

 i z tego jak kryzys i recesja się pogłębiają, tylko i wyłącznie z tego powodu jak wygląda 

podobna dyskusja chociażby w mieście Gdyni i jak wygląda finalne uposażenie pana 

Prezydenta Rafała Trzaskowskiego- to są przykłady, na których się opieraliśmy i o tym 

chcemy rozmawiać, a nie o tym czy ktoś dostał 10 głosów czy 200 głosów. 
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KATARZYNA CZERNIEWSKA – Przewodnicząca Klubu Radnych Wszystko dla 

Gdańska 

Ad vocem. Jednak panie przewodniczący ma znaczenie kto ile głosów dostaje, bo 

wtedy jesteśmy na tej sali albo nie jesteśmy. Podobnie ma się rzecz z funkcją 

Prezydenta Gdańska i naprawdę jakoś trzymajmy się faktów. Muszę powiedzieć, że 

bardzo cieszy mnie pana deklaracja o gotowości do korzystania z pomocy a czy to 

pusto słowie czy rzeczywista gotowość to przekonamy się już za chwilkę bo będzie 

głosowanie nad tym drukiem. Skoro jest pan tak zatroskany o stan Spółek Skarbu 

Państwa to to mam taki apel żeby porozmawiał pan ze swoimi klubowymi kolegami- 

chcę wspomnieć o poprzednich głosowaniem nad uchwałą- ówczesny przewodniczący 

Klubu PiS pan Kazimierz Koralewski  i ówczesny W-ce Przewodniczący Rady Miasta 

Gdańska zagłosowali za tą uchwałą, mimo, że wówczas zawierała podwyżkę dla 

Prezydenta Miasta Gdańska. Zresztą niejednokrotnie musieli się z tego głosowania 

tłumaczyć. A tłumaczyli, że właśnie nie głosują podwyżki dla Aleksandry Dulkiewicz   

a dla funkcji, która jest wymagając, która powoduje obowiązek świadczenia pracy 

właściwie 24 godziny na dobę w ciągu 7 dni w tygodniu. I obydwaj wówczas panowie 

liderzy Klubu na tej Sali zagłosowali „za”, gdzie – jeszcze raz to powtórzę zawarta była 

w uchwale podwyżka dla Prezydenta, a dziś tego nie robimy. Skoro wyraził pan 

gotowość do skorzystania z pomocy, to ja państwu pomagam, podpowiadam- jak 

zagłosowali poprzednio liderzy państwa klubu na tej Sali – to jest pierwsza rzecz. 

Druga sprawa to stan spółek skarbu państwa. Jeden z członków klubów PiS zasiadał 

na wysokiej funkcji w spółce Skarbu Państwa. Dzięki opublikowaniu oświadczenia 

majątkowego w której została zawarta odprawa po zakończeniu pełnienia tej funkcji  

i dowiedzieliśmy się, że pan radny Kazimierz Koralewski otrzymał odprawę  

w wysokości 256331 złotych. Proszę państwa 256331 zł jako 3 miesięczna odprawa 

jako rodzaj wynagrodzenia za nieświadczenie pracy. Proszę porównać to do pracy 

pani Prezydent, pełnienia funkcji 24 godziny na dobę 7 dni w tygodniu – to jest roczne 

wynagrodzenie Prezydenta, który pracuje, pełni swoją funkcję w takim wymiarze czasu 

pracy; tak jak wspominałam dostaje taką ocenę jaką widzieliśmy przy wyborach czy 

też przy obiektywnym raporcie Komisji Europejskiej. Bardzo proszę korzystać  

z pomocy, to ułatwi państwu głosowanie przy tym druku. Dziękuję.  

 

Udział w dyskusji wzięli: 

ANDRZEJ SKIBA – Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości 

PIOTR DZIK – Radny Klubu Wszystko dla Gdańska  

TOMASZ RAKOWSKI - Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości 

MARTA MAGOTT – Radna Klubu Wszystko dla Gdańska  

MARCIN MAKOWSKI – Radny Klubu Wszystko dla Gdańska  

JOLANTA BANACH - Radna Klubu Wszystko dla Gdańska 

WOJCIECH BŁASZKOWSKI - Radny Klubu Wszystko dla Gdańska  

PRZEMYSŁAW MAJEWSKI - Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości 
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MAXIMILIAN KIETURAKIS - Radny Klubu Wszystko dla Gdańska 

MATEUSZ SKARBEK – Radny Klubu Koalicji Obywatelskiej 

JAN PERUCKI - Radny Klubu Koalicji Obywatelskiej 

ALEKSANDER JANKOWSKI – Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości  

KAZIMIERZ KORALEWSKI -Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości  

PIOTR BORAWSKI – Z-ca Prezydenta Miasta Gdańska  

CEZARY ŚPIEWAK – DOWBÓR- Radny klubu Koalicji Obywatelskiej  

BOGDAN OLESZEK – Radny Klubu Wszystko dla Gdańska  

 

Głosowanie  (poprawka do druku  13) 

Za                         8 
Przeciw                25 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
 

POPRAWKA NIE ZOSTAŁA PRZYJĘTA. 

 

Głosowanie  (druk  13) 

Za                         25 
Przeciw                 8 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/57/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Gdańska w okresie kadencji 

2024-2029 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 55  do niniejszego protokołu 
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55) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej, Komisji ds. 

Skarg, Wniosków i Petycji oraz stałych komisji Rady Miasta Gdańska i 

ustalenia zakresów ich działania oraz powołania ich składów osobowych 

(druk nr 61); 

 

CEZARY ŚPIEWAK - DOWBÓR – Przewodniczący Klubu Radnych Koalicji 
Obywatelskiej 
Szanowni państwo ten druk dotyczy zmiany uchwały dotyczącej komisji taki sposób 

aby radna Żaneta Geryk, która na dzisiejszej sesji Rady Miasta Gdańska złożyła 

ślubowanie mogła pracować w preferowanych przez siebie komisjach i wedle tego 

druku  w dotychczasowe miejsce radnej Agnieszki Owczarczak w Komisji Polityki 

Gospodarczej i Morskiej powołana byłaby  radna Żaneta Geryk, w Komisji Kultury w 

miejsce Agnieszki Owczarczak powołana zostałaby radna Żaneta Geryk, a w Komisji 

Polityki Społecznej, Zdrowia i Praw Człowieka w miejsce Mateusza Skarbka powołana 

zostałaby powołana radna Żaneta Geryk.  

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

Przewodnicząca zapytała czy radna Żaneta Geryk wyraża zgodę na taki przydział do 

takich Komisji? 

ŻANETA GERYK – Radna Klubu Koalicji Obywatelskiej 

Powiedziała, że zgadza się na pracę w wyznaczonych Komisjach.  

Udział w dyskusji wzięli: 

MATEUSZ SKARBEK – Radny Klubu Koalicji Obywatelskiej 

Głosowanie  (druk  nr 61) 

Za                         33 
Przeciw                 0 
Wstrzymało się    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

 
UCHWAŁĘ Nr III/58/24 

 

   Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej, Komisji ds. Skarg, 

Wniosków i Petycji oraz stałych komisji Rady Miasta Gdańska i ustalenia zakresów 

ich działania oraz powołania ich składów osobowych 

 

z dnia 6 czerwca  2024 r.  
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Uchwała stanowi załącznik nr 56  do niniejszego protokołu 

 

PUNKT 6 

WNIOSKI, OŚWIADCZENIA OSOBISTE 

 

ANDRZEJ SKIBA- Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości 

24 maja wpłynęła wiadomość do Sekretariatu Biura Rady Miasta Gdańska i do 

wiadomości dla Radnych z Rady Dzielnicy Przeróbka z prośba o poruszenie ważnego 

tematu dla mieszkańców Przeróbki odnośnie schroniska.  

Udział w dyskusji wzięli: 

MATEUSZ SKARBEK – Radny Klubu Koalicji Obywatelskiej 

KATARZYNA CZERNIEWSKA – Radna Klubu Wszystko dla Gdańska  

 

BARBARA IMIANOWSKA – Radna Klubu Prawa i Sprawiedliwości 

Zaprosiła wszystkich na 12 marsz dla życia i 16 czerwca jest to Festiwal Dla Życia. 

ALEKSANDER JANKOWSKI - Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości 

Powiedział, że przyłącza się jako współorganizator do tego marszu p którym 

wspomniała Barbara Imianowska. Dodał, że chce zgłosić, że 17 maja została złożona 

interpelacja i do dnia dzisiejszego nie otrzymaliśmy odpowiedzi.  

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

Muszę sprawdzić kiedy jest nadanie biegu bo liczy się 14 dni od dnia przekazania do 

Prezydenta. Ja staram się na bieżąco przekazywać  żeby nie było żadnych opóźnień. 

Ale to musimy sprawdzić i czy sprawdzał pan czy jest ona w Biuletynie Informacji 

Publicznej zarejestrowana?  

 

ALEKSANDER JANKOWSKI - Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości 

Jest. 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

Zatem lada dzień powinna przyjść odpowiedź.  

ALEKSANDER JANKOWSKI - Radny Klubu Prawa i Sprawiedliwości 
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Bardzo dziękuję i prosiłbym o przypilnowanie tej sprawy dotyczącej kwestii planu 

ogólnego w szczególności osób, które posiadają działki. Proszę o przypilnowanie tej 

sprawy.  

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

Chciałabym przypomnieć, że w sobotę mamy Dzień Otwarty Rady Miasta Gdańska. 

Bardzo liczę na państwa obecność. Wszystkich tych, którzy mają togi  to zachęcam do 

ich ubrania, bo to taki wyróżnik nas tutaj wśród mieszkańców godzina 10-14. 

Zapraszamy też wszystkich mieszkańców.   

 

PUNKT 7 

ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

 

Obrady zakończono o godzinie 15.03 

    

Przewodnicząca 

Rady Miasta Gdańska 

 

Agnieszka Owczarczak 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła 

na podstawie zapisu w formie cyfrowej 

 

Inspektor BRMG 

Anna Staniszewska  


